
  

SESIÓN PLENARIA ORDINARIA  
DE 30 DE JULIO DE 2020 
 
 
Núm. de sesión:  4 
Tipo: ordinaria 
Hora de inicio: 19.00 h 
Lugar: Salón de plenos 
Convocatoria: Primera 
Hora de finalización: 20.25 h 
 
 
ASISTENTES 
 
Alcaldesa:  
Cristina Civera Balaguer  
 
Concejales 
 
Vicente Pérez Costa  
Juan José Carrión Rubio 
Némesis Cardona Gómez 
Sonia Garcia Ruiz 
Agustín Muedra Jornet 
 
Beatriz Sánchez Botello 
 
Manuel Moreno Comes 
Maria Sánchez Martin 
Ana Alcover Torres 
 
Víctor Xercavins i García 
Francesc Alcaina i Costa 
 
Tomás Piqueras Gimenez 
 
Secretaria:  
Araceli Martin Blasco 
 
 
1. APROBACIÓN DEL ACTA DE LA 
SESIÓN ANTERIOR. 
 
La Sra. Alcaldesa da cuenta del acta de 
la sesión ordinaria de 28 de mayo de 
2020, cuya copia ha sido repartida 
previamente a todos los concejales. 
 
 
El Pleno de la Corporación, aprueba el 
acta por unanimidad. 
 
 
2. DESPACHO EXTRAORDINARIO 
 
 

 SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA 
DE 30 DE JULIOL DE 2020 
 
 
Núm. de sessió: 4 
Tipus: ordinària 
Hora d'inici: 19.00 h 
Lloc: sal de plens 
Convocatòria: primera 
Hora d’acabament: 20.25 h 
 
 
ASSISTENTS 
 
Alcaldessa:  
Cristina Civera Balaguer  
 
Regidors: 
 
Vicente Pérez Costa  
Juan José Carrión Rubio 
Némesis Cardona Gómez 
Sonia Garcia Ruiz 
Agustín Muedra Jornet 
 
Beatriz Sánchez Botello 
 
Manuel Moreno Comes 
Maria Sánchez Martin 
Ana Alcover Torres 
 
Víctor Xercavins i García 
Francesc Alcaina i Costa 
 
Tomás Piqueras Gimenez 
 
Secretària:  
Araceli Martín Blasco 
 
 
1. APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA 
SESSIÓ ANTERIOR 
 
L’alcaldessa informa de l'acta de la 
sessió ordinària de 28 de maig de 2020, 
la còpia de la qual ha sigut repartida 
prèviament a tots els regidors. 
 
 
El Ple de la corporació, aprova l'acta per 
unanimitat. 
 
 
2. DESPATX EXTRAORDINARI 
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No hay asuntos que tratar. 
 
 
3. DACIÓN DE CUENTAS. 
 
 
Dña. Cristina Civera Balaguer, Alcaldesa 
de Museros, en nombre de la 
Corporación, felicita públicamente a:  
 
- Joan Asís Muñoz, por ser campeón 
individual en la modalidad de “escala i 
corda”, en la modalidad de frontón y 
campeón por equipos en la modalidad 
de “escala i corda” en los “XXXVIII Jocs 
Esportius de la Comunitat Valenciana. 
 
- Raúl Alcaina Fenollosa, por el ascenso 
de su equipo el CD Castellón, a la 2ª 
división A de fútbol español. 
 
Asimismo, la Sra. Alcaldesa informa 
sobre el Expediente 
EMCORP/2020/501/46 que por 
resolución de 30 de diciembre de 2019, 
del Director general de LABORA Servicio 
Valenciano de Empleo y Formación, 
publicada en el DOGV de 24 de enero 
de 2020, se convocan para el ejercicio 
2020 las subvenciones destinadas a la 
contratación de personas desempleadas 
de al menos 30 años de edad, en 
colaboración en colaboración con 
corporaciones locales de la Comunitat 
Valenciana, reguladas en la Orden 
8/2016, de 7 de Julio, de la Conselleria 
de Economía Sostenible, Sectores 
Productivos, Comercio y Trabajo, 
publicada en el DOGV de 11 de julio de 
2016, modificada por la Orden de 8 de 
mayo, publicada en el DOGV de 10 de 
mayo de 2017. Puesto que se ha 
concedido una subvención por importe 
de 24.799,01 euros destinada a la 
contratación de persona/s 
desempleada/s de al menos 30 años de 
edad para la realización de obras y 
servicios de interés general. 
 
A continuación la Sra. Alcaldesa informa 
sobre el plan de la Diputación de 
Valencia referente a inversiones del 
bienio 2020/20201 concretamente sobre 
las siguientes propuestas: 
 
 Sustitución de césped artificial y 

No hi ha assumptes a tractar. 
 
 
3. DACIÓ DE COMPTES 
 
 
Cristina Civera Balaguer, alcaldessa de 
Museros, en nom de la corporació, 
felicita públicament:  
 
- Joan Assís Muñoz, per ser campió 
individual en la modalitat d’escala i 
corda, en la modalitat de frontó, i campió 
per equips en la modalitat d’escala i 
corda en els XXXVIII Jocs Esportius de 
la Comunitat Valenciana.  
 
- Raúl Alcaina Fenollosa, per l'ascens del 
seu equip, el CD Castelló, a la 2a divisió 
A de futbol espanyol. 
 
D’altra banda, l’alcaldessa informa sobre 
l'expedient EMCORP/2020/501/46 el 
qual per resolució de 30 de desembre de 
2019, del director general de LABORA, 
Servei Valencià d'Ocupació i Formació, 
publicada en el DOGV de 24 de gener de 
2020, es convoquen, per a l'exercici 
2020, les subvencions destinades a la 
contractació de persones desocupades 
com a mínim de 30 anys d'edat, en 
col·laboració amb les corporacions locals 
de la Comunitat Valenciana, regulades 
en l'Ordre 8/2016, de 7 de juliol, de la 
Conselleria d'Economia Sostenible, 
Sectors Productius, Comerç i Treball, 
publicada en el DOGV d'11 de juliol de 
2016, modificada per l'Ordre de 8 de 
maig, publicada en el DOGV de 10 de 
maig de 2017. Com que s'ha concedit 
una subvenció per un import de 
24.799,01 € destinada a la contractació 
de persones desocupades de 30 anys 
d'edat, com a mínim, per a la realització 
d'obres i serveis d'interés general. 
 
 
 
 
A continuació, l’alcaldessa informa sobre 
el pla de la Diputació de València sobre 
les inversions del bienni 2020-20201, 
concretament sobre les propostes 
següents: 
 
 Substitució de la gespa artificial i 
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modificación perimetral del campo de 
futbol, en el polideportivo. 

 Instalación de zonas de sombra con 
lonas de vela en el parque de la 
música en C/ País Valencia. 

 Separación de la sala del hogar del 
jubilado de la zona habilitada a bar 
en C/ Escoles velles. 

 Instalación de tubería de aguas 
residuales desde el polideportivo 
hasta la red de desagües municipal. 

 Adquisición de dos vehículos 
eléctricos tipo furgoneta de 2 plazas 
y 5 plazas destinados a la Brigada de 
Obras. 

 Instalación punto de recarga de 
coches eléctricos en almacenes 
municipales C/ San Roque. 

 Instalación de paneles solares 
Fotovoltaica en edificios municipales 
Escoleta y Centre de dia. 

 Instalación de estación atmosférica 
con tres puntos de control. 

 
Prosigue la Sra. Alcaldesa cediendo la 
palabra a D. Juan José Carrión que 
informa sobre la actividad programada 
en julio en la Plaza Poeta Llorente por 
seguridad se da traslado al patio del 
CEIP Blasco Ibañez. 
 
D. Agustín Muedra, indica que el equipo 
docente en coordinación con la 
Regidoría han estado trabajando en el 
plan de contingencia de los protocolos 
sanitarios que marcarán un inicio de 
curso totalmente atípico y que se prevé 
complicado. 
 
Se está haciendo un buen trabajo, y 
ahora, aunque la Conselleria de 
educación no ha publicado la resolución 
definitiva con las instrucciones de inicio 
de curso para las escuelas infantiles de 
primer ciclo, lo tenemos prácticamente 
terminado. 
 
Desde el Ayuntamiento se ha hecho un 
seguimiento continuo de todo este 
proceso ateniendo a las necesidades 
tanto de recursos humanos como de 
materiales que han podido tener para 
iniciar el curso en las mejores 
condiciones posibles. 
 
Se han realizado ya las reuniones de 

modificació perimetral del camp de 
futbol del poliesportiu. 

 Instal·lació de zones d'ombra amb 
lones de vela al parc de la música de 
l’avinguda del País València. 

 Separació de la sala de la Llar del 
Jubilat de la zona habilitada del bar 
del carrer de les Escoles Velles. 

 Instal·lació d’una canonada d'aigües 
residuals des del poliesportiu fins a la 
xarxa de desguassos municipal. 

 Adquisició de dos vehicles elèctrics 
tipus furgoneta de 2 places i 5 places 
destinats a la brigada d’obres. 

 Instal·lació d’un punt de recàrrega de 
cotxes elèctrics als magatzems 
municipals del carrer de Sant Roc. 

 Instal·lació de panells solars 
fotovoltaica als edificis municipals 
l’escoleta i del Centre Social de Dia.  

 Instal·lació d'una estació atmosfèrica 
amb tres punts de control. 

 
 
L’alcaldessa continua i cedeix la paraula 
a Juan José Carrión que informa sobre 
l'activitat programada per a juliol a la 
plaça del Poeta Llorente i que per 
seguretat es trasllada al pati del CEIP 
Blasco Ibáñez. 
 
Agustín Muedra indica que l'equip docent 
en coordinació amb la Regidoria 
d’Educació i Esports ha treballat el pla de 
contingència dels protocols sanitaris que 
marcaran un inici de curs totalment atípic 
i que es preveu complicat. 
 
 
S'ha fet una bona faena, i ara, encara 
que la Conselleria d'Educació no ha 
publicat la resolució definitiva amb les 
instruccions d'inici del curs per a les 
escoles infantils de primer cicle, el tenim 
pràcticament acabat. 
 
 
Des de l'Ajuntament, s'ha fet un 
seguiment continu de tot aquest procés 
d’acord amb les necessitats tant de 
recursos humans com de materials que 
han pogut tindre per a iniciar el curs amb 
les millors condicions possibles. 
 
 
Ja s'han realitzat les reunions d'inici del C
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inicio de curso con las familias donde se 
les ha explicado, entre otros el 
procedimiento de acogida de inicio de 
curso, y la constitución de grupos 
estables de alumnos llamados grupos 
burbuja. Todo adecuado a los protocolos 
que marca la Conselleria de Sanidad. 
 
Así como también se implementará en el 
próximo curso el uso de la agenda 
digital, que les irá muy bien y en una 
situación hipotética de confinamiento, es 
un recurso que puede dar una cobertura 
mucho mejor para las informaciones 
entre la familia y la escuela. 
 
Los niños y niñas de la escuela infantil 
de primer ciclo iniciarán el curso de 
forma segura y sus familias pueden estar 
tranquilas ya que sus hijos estarán 
perfectamente atendidos. 
 
 
Por último informar que se ha coordinado 
con las escuelas de infantil y primaria de 
Museros. Esto es la propia “Escoleta” y 
el CEIP Blasco Ibáñez. El proceso de 
limpieza de los centros que indica la 
Conselleria de Sanidad dentro del 
horario escolar, ya que es un proceso 
extraordinario que obliga a hacer una 
serie de medidas con los espacios 
comunes dentro de la jornada escolar de 
los alumnos. Se ha hecho un esfuerzo 
tanto de reubicación de personal como 
económico para atender aquellos 
requisitos que marcan las autoridades 
sanitarias. Está todo previsto para el 
inicio de curso. 
 
La Sra, Alcaldesa, comenta que ese tipo 
de servicio extra de limpieza y 
desinfección se ha prestado durante 
todo el mes de julio en la “Escola d’Estiu” 
durante la mañana. Limpieza que 
marcaban los protocolos. 
 
D. Agustín Muedra, matiza que son 
protocolos que marca la Conselleria de 
Sanidad, y la “Escola d’Estiu” no ha 
estado ajena a todo estos protocolos, 
tanto de las salidas escalonadas como 
las salidas al patio también escalonadas, 
de limpieza… por lo que realmente se ha 
podido dar y estamos satisfechos. 
 
La Sra, Alcaldesa, cede la palabra a D. 

curs amb les famílies en les quals se'ls 
ha explicat, entre altres qüestions, el 
procediment d'acolliment d'inici de curs i 
la constitució de grups estables 
d'alumnat anomenats grups bombolla. 
Tot adequat als protocols que marca la 
Conselleria de Sanitat. 
 
També, també s'implementarà en el 
pròxim curs l'ús de l'agenda digital, que 
els anirà molt bé i, en una situació 
hipotètica de confinament, és un recurs 
que pot donar una cobertura molt millor 
per a les informacions entre la família i 
l'escola. 
 
Els xiquets i les xiquetes de l'Escola 
Infantil de Primer Cicle iniciaran el curs 
de manera segura i les seues famílies 
poden estar tranquil·les ja que els seus 
fills i les seues filles estaran 
perfectament atesos. 
 
Finalment, cal informar que s'ha 
coordinat amb les escoles d'infantil i de 
primària de Museros, és a dir, l’escoleta i 
el CEIP Blasco Ibáñez, el procés de 
neteja dels centres que indica la 
Conselleria de Sanitat dins de l'horari 
escolar, ja que és un procés extraordinari 
que obliga a realitzar una sèrie de 
mesures amb els espais comuns dins de 
la jornada escolar de l’alumnat. S'ha fet 
un esforç tant de reubicació de personal 
com econòmic per a atendre aquells 
requisits que marquen les autoritats 
sanitàries. Està tot previst per a l'inici de 
curs. 
 
 
L’alcaldessa comenta que aquest tipus 
de servei extra de neteja i desinfecció 
s'ha prestat durant tot el mes de juliol en 
l’Escola d’Estiu durant el matí. Aquesta 
neteja ha estat la que marcaven els 
protocols. 
 
Agustín Muedra matisa que són 
protocols que marca la Conselleria de 
Sanitat, i l’Escola d’Estiu no ha estat 
aliena a tot aquests protocols, tant de les 
eixides escalonades com de les eixides 
al pati, també escalonades, de neteja… 
la qual cosa realment s'ha realitzat i 
estem satisfets. 
 
L’alcaldessa cedeix la paraula a Vicente C
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Vicente Pérez que indica que en cuanto 
a las áreas de ayudas de servicios 
sociales, desde el estado de alarma 
hasta hoy se han concedidos ayudas 
para pobreza energética el importe de 
4.848 euros. En ayudas de conceptos 
generales como alimentos vivienda… 
32.293 euros que hace un total de 
37.141 euros que han salido este 
trimestre. Y los acumulados en las 
ayudas generales hasta del 31 de julio 
ascienden a 70.235 euros y acumulados 
de suministros de pobreza energética 
11.161 euros. 
 
Respecto a otras ayudas como 
alimentación escolar se han pagado en 
los últimos tres meses un total de 93.361 
euros en lo que se lleva de ayuda.  
 
 
En cuanto a garantizar a los menores 
que están en situación de riesgo de 
exclusión hasta el día 14 de agosto con 
la previsión realizada, se ha contado 
5.185 menús, que suben 25.354,65 
euros. Estos menús se han entregado 
diariamente en los domicilios 
exceptuando los niños que estaban en la 
“Escola d’Estiu” durante el mes de julio, 
ya que las familias iban al Centro de día 
a recogerlo. 
 
La Sra, Alcaldesa, cede la palabra a 
Dña. Némesis Cardona, que indica que 
se han solicitado dos subvenciones una 
para elaborar el primer proyecto del Plan 
Municipal de Igualdad entre mujeres y 
hombre de Museros de 2020-2024. Así 
como otra subvención a ayuntamientos y 
municipios y entidades locales menores 
adheridas a la red de municipios 
protegidos contra la violencia de género. 
 
El plan de igualdad empezarán a 
trabajarlo a partir de septiembre, junto 
con la empresa, y se pondrán en 
contacto con todos para empezar a 
trabajar conjuntamente. 
 
 
4. DECRETOS DE LA ALCALDÍA. 
DESDE EL 262 HASTA EL 401 DE 
2020. 
 
Se da cuenta de la relación de 

Pérez que indica que pel que fa a les 
àrees d'ajudes de Serveis Socials, des 
de l'estat d'alarma fins avui, s'han 
concedits ajudes per a pobresa 
energètica per un import de 4.848 €. En 
ajudes de conceptes generals, com a 
aliments, habitatge… 32.293 €, és a dir, 
ajudes per un total de 37.141 € que 
s’han concedit aquest trimestre. I els 
acumulats en les ajudes generals fins al 
31 de juliol, és de 70.235 €, i els 
acumulats de subministraments de 
pobresa energètica són 11.161 €. 
 
 
Quant a unes altres ajudes, com per 
exemple l’alimentació escolar, s'han 
pagat en els últims tres mesos un total 
de 93.361 €, des que començaren les 
ajudes. 
 
Quant a garantir les ajudes per als 
menors que estan en situació de risc 
d'exclusió, fins al dia 14 d'agost, i amb la 
previsió realitzada, s'han comptabilitzat 
5.185 menús, que fan un total 25.354,65 
€. Aquests menús s'han entregat 
diàriament als domicilis dels xiquets i de 
les xiquetes, excepte aquells que 
estaven en l’Escola d’Estiu durant el mes 
de juliol, ja que les famílies anaven al 
Centre Social de Dia a recollir-lo. 
 
L’alcaldessa cedeix la paraula a Némesis 
Cardona, la qual indica que s'han 
sol·licitat dues subvencions una per a 
elaborar el primer projecte del Pla 
municipal d'igualtat entre dones i homes 
de Museros de 2020-2024. I una altra, 
per a ajuntaments de municipis i entitats 
locals menors adherides a la xarxa de 
municipis protegits contra la violència de 
gènere. 
 
El pla d'igualtat començarà a treballar a 
partir de setembre, juntament amb 
l'empresa, i es posaran en contacte amb 
tots per a començar a treballar 
conjuntament. 
 
 
4. DECRETS DE L'ALCALDIA DEL 262 
AL 401 DE 2020 
 
 
S'informa de la relació de decrets des 
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decretos desde el último Pleno 
ordinario del 28 de mayo de 2020, 
desde el número 262 al 401 de 2020. 
 
El equipo de gobierno se da por 
enterados y conformes. 
 
El grupo Partido Popular se da por 
enterados y no conformes. 
 
El grupo Ciudadanos, se dan por 
enterados y no conformes. 
 
El grupo Compromís, se dan por 
enterados y no conformes.  
 
 
5. RUEGOS Y PREGUNTAS 
 
La Sra. Alcaldesa abre el turno de 
ruegos y preguntas: 
 
-Toma la palabra D. Manuel Moreno 
Comes, del Partido Popular, comienza 
indicando que han presentado un escrito 
pidiendo el reparto de mascarillas para 
todos los vecinos y que se aproveche 
para hacer una campaña de 
concienciación. 
 
La Sra. Alcaldesa indica que se 
estudiará ya que la cantidad económica 
es importante y hay que escuchar los 
datos económicos de la Regidoría de 
Bienestar Social. No obstante, agradece 
la presentación de la solicitud pero no se 
puede comprometer a hacer un segundo 
reparto de mascarillas ya que estaría 
oscilando entre 9.000 y 11.000 euros. 
 
D. Manuel Moreno continúa preguntando 
si se ha averiguado ya la cuantía de la 
bonificación de la cooperativa que ha 
hecho el Ayuntamiento a 45 días. 
 
La Sra. Alcaldesa responde que no, no 
obstante como se encuentra el 
interventor le pregunta la cifra de la 
bonificación que ha hecho en las 
facturas, la cooperativa eléctrica. 
 
Prosigue D. Manuel Moreno indicando 
que según él tenía entendido cuando se 
comunico a la gestora del Bar de la 
“Casa de Cultura” que tenía que 
abandonarlo, ¿ésta puso un recurso? Y 

de l'última sessió plenària de 28 de 
maig de 2020, del número 262 al 401 
de 2020. 
 
L'Equip de Govern es dona per 
assabentat i conforme. 
 
El grup del Partit Popular es dona per 
assabentat i no conforme. 
 
El grup Ciudadanos es dona per 
assabentat i no conforme. 
 
El grup Compromís es dona per 
assabentat i no conforme.  
 
 
5. PRECS I PREGUNTES 
 
L’alcaldessa obri el torn de precs i 
preguntes. 
 
- Pren la paraula Manuel Moreno 
Comes, del Partit Popular, comença tot 
indicant que han presentat un escrit en el 
qual demanen el repartiment de 
mascaretes per a tots els veïns i veïnes i 
que, al mateix temps, es faça una 
campanya de conscienciació. 
 
L’alcaldessa indica que s'estudiarà ja 
que la quantitat econòmica és important i 
cal escoltar les dades econòmiques de la 
Regidoria de Benestar Social. No obstant 
això, agraeix la presentació de la 
sol·licitud però no es pot comprometre a 
fer un segon repartiment de mascaretes 
ja que estaria oscil·lant entre 9.000 € i 
11.000 €. 
 
Manuel Moreno continua preguntant si 
s'ha esbrinat ja la quantia de la 
bonificació de la cooperativa que ha fet 
l'Ajuntament a 45 dies. 
 
L’alcaldessa respon que no; no obstant 
això, com hi és l'interventor li pregunta la 
xifra de la bonificació que ha fet en les 
factures la cooperativa elèctrica. 
 
 
Prossegueix Manuel Moreno i comenta 
que segons tenia entés ell quan es va 
comunicar a la gestora del bar de la 
Casa de Cultura que havia d'abandonar-
lo, aquesta va posar un recurs? I a pesar 
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así y todo, ¿se ha comenzado el 
procedimiento de licitación? 
 
Responde Dña. Araceli Martin, 
Secretaria del Ayuntamiento, indica que 
se inicia el procedimiento antes de que 
se declarara el Estado de alerta por el 
COVID 19. Cuando se levantó el Estado 
de alerta se continuó el procedimiento de 
contratación, haciendo constar que no se 
ha presentado nadie a dicha licitación. 
 
Por otra parte, quiere hacer constar, que 
el anterior titular de dicho bar, presentó 
un recurso porque pretendía abrirlo y se 
le dijo que no era posible, porque la 
“Casa de cultura” estaba cerrada por el 
Estado de alarma, reiterando varias 
veces dicha petición de abrirlo. 
Quiere hacer constar la Secretaria que 
en varias ocasiones se le ha pedido la 
entrega de las llaves de la “Casa de 
cultura” porque son llaves de seguridad 
únicas. Hasta el punto de que como 
secretaria llamó a la gestoría que le lleva 
los asuntos. Por lo que quiero hacer 
constar que no se le ha echado porque 
sí, se ha realizado un procedimiento 
abierto licitatorio y ella no se ha 
presentado, ni nadie. De hecho ahora en 
la próxima junta de Gobierno, 
informaremos que se ha quedado 
desierto. 
 
D. Manuel Moreno pregunta si este año 
en “L’Escola d’Estiu” ha sigo gestionada 
por una empresa privada, y cómo se ha 
hecho el proceso de selección de esta 
empresa. 
 
D. Agustín Muedra, responde que el 
proceso es por un contrato menor. Indica 
que se han pedido una serie de 
presupuestos, y de hecho, han sido los 
únicos que han presentado presupuesto. 
Como se informó ya en el último pleno 
ordinario, habían muchas dificultades 
para poder llevar adelante la actividad, 
por lo que barajaron diferentes opciones. 
Y una de ellas, como se dijo en el 
plenario, era ofrecerla nada mas a 
aquellos niños y niñas del pueblo que 
tengan necesidad atendiendo única y 
exclusivamente al criterio de conciliación. 
 
Indica que sí tenían presupuestos de 
diferentes empresas en diferentes 

d’això, s'ha començat el procediment de 
licitació? 
 
Respon Araceli Martín, secretària de 
l'Ajuntament, per indicar que es va iniciar 
el procediment abans que es declarara 
l'estat d'alerta per la COVID-19. Quan es 
va alçar l'estat d'alerta es va continuar el 
procediment de contractació, i fa constar 
que no s'ha presentat ningú a aquesta 
licitació. 
 
D'altra banda, vol fer constar, que 
l'anterior titular del bar, va presentar un 
recurs perquè pretenia obrir-lo i se li va 
dir que no era possible, perquè la Casa 
de Cultura estava tancada per l'estat 
d'alarma, i va reiterar diverses vegades 
la petició d'obrir-lo. 
La secretària vol fer constar que en 
diverses ocasions se li ha demanat el 
lliurament de les claus de la Casa de 
Cultura perquè són claus de seguretat 
úniques. Fins al punt que com a 
secretària va cridar a la gestoria que li 
porta els assumptes. Per aquest motiu, 
vol fer constar que no se li ha tirat 
perquè sí, s'ha realitzat un procediment 
obert licitatori i ella no s'ha presentat, ni 
ella ni ningú. De fet, ara, en la pròxima 
junta de govern, informaran que s'ha 
quedat desert. 
 
 
Manuel Moreno pregunta si enguany 
l’Escola d’Estiu ha sigut gestionada per 
una empresa privada, i com s'ha fet el 
procés de selecció d'aquesta empresa. 
 
 
Agustín Muedra respon que el procés és 
per un contracte menor. Indica que s'han 
demanat una sèrie de pressupostos, i de 
fet, han sigut els únics que han presentat 
pressupost. Com es va informar ja en 
l'últim ple ordinari, havien moltes 
dificultats per portar endavant l'activitat, 
per la qual cosa van estudiar diferents 
opcions. I una d'aquestes, com es va dir 
en el plenari, era oferir-la solament a 
aquells xiquets i xiquetes del poble que 
tingueren necessitat tot atenent 
únicament i exclusivament al criteri de 
conciliació. 
 
Indica que sí que tenien pressupostos de 
diferents empreses per a diferents  C
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escenarios y al final cuando se decidió 
llevar a delante, este formato por el cual 
solamente se ha contratado lo que es la 
programación de actividades y la 
coordinación de la escuela, porque el 
resto de monitores han de ser 
contratados por el Ayuntamiento de 
Museros. A esa última propuesta de la 
Regidoría solo vuelven a presentar 
presupuesto una empresa, las otras dos 
empresas ya dicen que en esas 
condiciones no les interesa trabajar. 
 
Prosigue D. Manuel Moreno, indicando si 
se reunieron por los cursos de infantil, 
rumor que hubo hace tiempo. Solicita si 
puede confirmar y qué hay de cierto en 
eso. 
 
La Sra. Alcaldesa indica que hubo un 
problema de aplazamiento con los 
alumnos que este año empezarán 4º de 
infantil. No superaban 51, ya que el ratio 
es de 25 alumnos, y matriculados de 3er 
a 4º hay 48, por lo que como no llegaban 
al ratio la Consellería ha suprimido una 
línea. Pasaban a estar en dos aulas de 
23 alumnos debido a los grupos burbuja, 
que se hacen de cara al otro curso. Y 
como sí que superaban los 20 alumnos, 
de momento para el curso 20/21 se 
mantienen las tres aulas. 
 
Por último, D. Manuel Moreno pregunta 
sobre los cursos de la Casa de Cultura, 
si se van a impartir todos. 
 
D. Agustín Muedra, responde que los 
cursos, que históricamente, han estado 
incluidos en la programación de 
deportes, se encuentran esperando a 
que cambie la situación de cara a 
septiembre, para poder ofrecerlos, ya 
que la intención es ofertarlos 
evidentemente. En el caso de deportes, 
están pensando en cambiar la ubicación 
para poder respetar las distancias de 
seguridad que marca la Cosellería de 
Sanidad y poder dar cursos de pilates, 
yoga… mientras, el resto de cursos han 
de esperar, que ya que continuamente 
están cambiando las normativas, los 
protocolos… y es trabajar en unos 
escenarios hipotéticos en los que al día 
siguiente cambian las condiciones. 
 
La voluntad es mejorar la oferta, adecuar 

escenaris i, finalment, quan es va decidir 
portar endavant, s’ha elegit aquest 
format per la qual cosa solament s'ha 
contractat el que és la programació 
d'activitats i la coordinació de l'escola, 
perquè la resta de monitors han de ser 
contractats per l'Ajuntament de Museros. 
A aquesta última proposta de la 
Regidoria, sols han tornat a presentar 
pressupost una empresa, les altres dues 
empreses ja diuen que amb aquestes  
condicions no els interessa treballar. 
 
Continua Manuel Moreno que indica si 
es van reunir pels cursos d'infantil, rumor 
que hi va haver fa temps. Sol·licita si ho 
pot confirmar i si és cert això. 
 
 
L’alcaldessa indica que hi va haver un 
problema d'ajornament amb l’alumnat i 
que enguany començaran 4t d'infantil. 
No en superaven 51, ja que el ràtio és de 
25 alumnes, i matriculats de 3er a 4t n’hi 
ha 48, per la qual cosa com no arribaven 
al ràtio la Conselleria han suprimit una 
línia. Passen a estar en dues aules de 23 
alumnes a causa dels grups bombolla 
que es fan de cara a l'altre curs. I com sí 
que superaven els 20 alumnes, de 
moment per al curs 2020-2021 es 
mantenen les tres aules. 
 
Finalment, Manuel Moreno pregunta 
sobre els cursos de la Casa de Cultura, 
si s'impartiran tots. 
 
Agustín Muedra respon que els cursos, 
que històricament, han estat inclosos en 
la programació de cultura i són d’esports, 
canviaran el lloc d’impartir-los pel 
setembre,  per a oferir-los, ja que la 
intenció és oferir-los evidentment. En el 
cas dels cursos d'esports, pensen 
canviar la ubicació per tal de respectar 
les distàncies de seguretat que marca la 
Conselleria de Sanitat i fer cursos de 
pilates, ioga…, mentre, la resta de 
cursos han d'esperar, perquè 
contínuament canvien les normatives, els 
protocols… i és treballar en uns 
escenaris hipotètics en els quals al dia 
següent canvien les condicions. 
 
 
 
La voluntat és millorar l'oferta i adequar C
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los espacios, no obstante en septiembre 
se verá en qué situación nos 
encontramos y se sabrá si se ofrecen o 
no. 
 
Interviene la Sra. Alcaldesa, que matiza 
que a lo largo de la próxima semana se 
convocará una Comisión de Cultura, en 
la que se modifica de nuevo la 
ordenanza, donde se reducen de 
manera simbólica el importe de los 
cursos y se unifica el precio tanto de 
empadronados como de no 
empadronados, para que no hayan 
precios diferenciados. Además serán con 
un único pago a principio de curso, a 
petición del interventor para un mejor 
funcionamiento. Aproximadamente, se 
queda el precio para todos a 100€ y lo el 
de talleres 25€. El resto se ajusta a 
espectáculos de la Casa de Cultura, con 
la condición de que estén dentro del 
circuito de teatro con el que van a firmar 
un convenio. Por lo que el Ayuntamiento 
no cobrará entrada, mientras que no se 
tenga que pagar alguna cantidad. A lo 
largo de la semana próxima se 
convocará a la Comisión 
presencialmente para poderlo publicar y 
que entre en vigor el 1 de octubre. 
 
La Sra. alcaldesa le cede la palabra a D. 
Manuel Moreno, que pregunta si se va a 
celebrar la festividad del 9 de Octubre. 
 
La Sra. Alcaldesa, responde que según 
las previsiones que hay en estos 
momentos, no. Pero que en el caso de 
que mejorara la situación, se miraría 
para celebrarla, pero a día de hoy no 
está previsto celebrar la festividad. 
 
Aclara además, las reuniones del pleno, 
que se celebrarán el primer jueves cada 
dos meses a partir de agosto, ya que es 
inhábil, por lo que sería la próxima en 
octubre. 
 
D. Manuel Moreno, indica que le consta 
que algunas entidades festivas locales 
de Museros, quieren hacer algunos actos 
en estas fiestas patronales, por lo que 
pregunta si el Ayuntamiento va a 
colaborar con ellos de alguna forma 
económica. 
 
La Sra. Alcaldesa responde, que la única 

els espais; no obstant això, pel setembre 
es veurà en quina situació ens trobem i 
sabrem si s'ofereixen o no. 
 
 
Intervé l’alcaldessa que matisa que al 
llarg de la setmana vinent es convocarà 
una reunió de la Comissió de Cultura, en 
la qual es modificarà de nou l'ordenança, 
en la qual es reduirà de manera 
simbòlica l'import dels cursos i s'unificarà 
el preu tant per a empadronats com per 
a no empadronats, perquè no hagen 
preus diferenciats. A més, seran amb un 
únic pagament a principi de curs, a 
petició de l'interventor per a un millor 
funcionament. Aproximadament, es 
queda el preu de 100 € per a tots els 
cursos i de 25 € per als tallers. La resta 
s'ajusta a espectacles de la Casa de 
Cultura, amb la condició que estiguen 
dins del Circuit de Teatral de Generalitat 
amb el qual es firmarà un conveni. Per la 
qual cosa l'Ajuntament no cobrarà 
entrada, mentre que no s'haja de pagar 
alguna quantitat. Al llarg de la setmana 
pròxima es convocarà la Comissió 
presencialment per a publicar-ho i que 
entre en vigor l'1 d'octubre. 
 
 
L’alcaldessa li cedeix la paraula a 
Manuel Moreno que pregunta si se 
celebrarà la festivitat del Nou d'Octubre. 
 
L’alcaldessa respon que d’acord amb les 
previsions que hi ha en aquests 
moments, no. Però que si millorara la 
situació, s’estudiaria celebrar-la, però 
avui dia no està previst celebrar la 
festivitat. 
 
Aclareix, a més, que les reunions del ple, 
que es realitzen el primer dijous cada 
dos mesos a partir d'agost, i com que és 
inhàbil, la pròxima sessió plenària serà 
per l'octubre. 
 
Manuel Moreno diu que li consta que 
algunes entitats festives locals de 
Museros, volen fer alguns actes en 
aquestes festes patronals, per la qual 
cosa pregunta si l'Ajuntament 
col·laborarà amb aquestes 
econòmicament. 
 
L’alcaldessa respon que l'única C
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constancia que tiene es la de los festeros 
de San Roc, que quieren hacer una 
“mascletá”. Del resto de festeros no tiene 
conocimiento de que quieran hacer algo. 
Además indica que la colaboración es 
como todos los años, en la cesión de 
sillas, de toldos para las distintas misas 
de San Roc, pero no hay ningún acto 
festivo mas previsto. 
 
D. Manuel Moreno, pregunta en qué 
situación está el proceso del TAG 
(Técnico de Administración General). 
 
La Sra. Alcaldesa responde que está a la 
espera de nombrar el tribunal, ya que la 
Sra. Secretaria está buscando los 
diferentes miembros que podrían estar 
como a personal del tribunal, en este 
caso han de ser 10, 5 titulares y 5 
suplentes. La técnica de personal está 
de vacaciones, el Ayuntamiento se 
encuentra al 50% a la espera de 
nombrar el tribunal. Y la idea es que en 
septiembre comiencen las pruebas. Se 
han presentado 14 personas. 
 
D. Manuel Moreno, pregunta sobre las 
plazas de la policía. 
 
La Sra. Alcaldesa responde que aun no 
se ha publicado en el BOPV (Boletín 
Oficial de la Provincia de Valencia) la 
última modificación que pasó por mesa 
de negociaciones. Recuerda que el 
verano es complicado por todos los 
procesos, la técnica de personal también 
solicitó vacaciones, por lo que hay ahí 
algunas cuestiones que se han quedado 
pendientes y que se retomarán a mitad 
de agosto cuando se vuelva a incorporar. 
 
D. Manuel Moreno, informa que le han 
llegado unas quejas de plagas de 
conejos y jabalíes. Los agricultores 
informan que no son pocos, por lo que 
proponemos que se haga algo desde la 
Concejalía para intentar paliarlo. 
 
Toma la palabra Dña. Beatriz Sánchez 
Botello que indica que no le consta la 
aparición de dichas plagas y es la 
primera noticia que tiene, por lo que 
agradecería que las fuentes que tiene, 
ya que es concejal de la oposición que 
también se lo hicieran llegar a ella, para 
que pueda actuar en consecuencia. 

constància que té és la dels festers de 
Sant Roc, que volen fer una mascletà. 
De la resta de festers, no té coneixement 
que vulguen fer cap cosa. A més, indica 
que la col·laboració és com tots els anys, 
la cessió de cadires i de tendals per a les 
diferents misses a sant Roc, però no hi 
ha cap acte festiu més previst. 
 
 
Manuel Moreno pregunta en quina 
situació està el procés del TAG (tècnic 
d'administració general). 
 
L’alcaldessa respon que espera nomenar 
el tribunal, ja que la secretària està 
buscant els diferents membres que 
podrien estar com a personal del 
tribunal, en aquest cas han de ser 10, 5 
titulars i 5 suplents. La tècnica de 
personal està de vacances, l'Ajuntament 
es troba al 50 %. I la idea és que pel 
setembre comencen les proves. S'han 
presentat 14 persones. 
 
 
 
Manuel Moreno, pregunta sobre les 
places de la Policia. 
 
L’alcaldessa respon que l'última 
modificació que va passar per la mesa 
de negociacions encara no s'han publicat 
en el Butlletí Oficial de la Província de 
València. Recorda que a l'estiu és 
complicat per tots els processos, la 
tècnica de personal també va sol·licitar 
vacances, per la qual cosa hi ha algunes 
qüestions que s'han quedat pendents i 
que es reprendran a mitjans d’agost 
quan es torne a incorporar. 
 
Manuel Moreno informa que li han arribat 
unes queixes de plagues de conills i 
senglars. Els agricultors informen que no 
són pocs, per la qual cosa proposem que 
es faça alguna cosa des de la Regidoria 
per a intentar pal·liar-ho. 
 
Pren la paraula Beatriz Sánchez Botello 
que indica que no li consta l'aparició 
d'aquestes plagues i és la primera 
notícia que en té, per la qual cosa 
agrairia que les fonts que té, ja que és 
regidor de l'oposició, que també li les 
feren arribar a ella, perquè actue en 
conseqüència. Reitera que no li consta i C
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Reitera que no le consta ni tampoco 
tiene pruebas ni fotografías, por lo que 
no se puede basar en un único 
testimonio para actuar. 
 
La Sra. Alcaldesa indica que 
efectivamente uno de ellos provocó un 
accidente en el camino de “La Marta” 
que se tuvo que llamar a la empresa “El 
arca de Noé” para que lo retiraran y lo 
quemaran ya que transmiten 
enfermedades. Indica que le han 
comentado que hay cuatro o cinco por el 
término, aunque únicamente ha visto el 
mencionado. 
 
D. Manuel Moreno, matiza que 
efectivamente de jabalíes no hay plaga, 
hay jabalíes que pueden ocasionar un 
peligro. Y se ratifica que plaga de 
conejos si hay. 
 
Dña. Beatriz Sánchez Botello responde 
que una camada de cuatro o cinco 
conejos no es una plaga, no obstante a 
ella tampoco le constaba, por lo que lo 
podría haber comunicado. 
 
D. Manuel Moreno, responde que a él se 
lo hacen saber y lo hace llegar, como la 
de mosquitos y cucarachas. 
 
Dña. Beatriz Sánchez Botello responde 
que continúan informando 
constantemente a la ciudadanía de las 
actuaciones que se hacen y como sabe 
el pleno, lo que recientemente también 
se comunicó, se ha detectado por parte 
de la empresa, que hay plaga tanto de 
mosquitos, como de cucarachas, como 
de ratas, por lo que están realizando el 
tratamiento correspondiente para cada 
tipo de especies. No obstante, comentar 
que tampoco se puede hacer con mayor 
frecuencia, y ha de ser cada cierto 
tiempo al tener que cambiar los 
tratamientos y los productos que utilizan 
para que sean efectivos de nuevo. Por lo 
que se informa a los vecinos que no se 
hacen más veces no porque no hay 
dinero o porque es una decisión política, 
la verdadera razón es porque no es 
factible. 
 
D. Manuel Moreno indica que a estos 
ciudadanos que se ha comunicado que 
padecen COVID-19, desear que tengan 

que tampoc té proves ni fotografies, per 
la qual cosa no es pot basar en un únic 
testimoniatge per a actuar. 
 
 
L’alcaldessa indica que efectivament un 
d'aquests va provocar un accident al 
camí de la Marta i que es va haver de 
cridar a l'empresa L'Arca de Noé perquè 
el retiraren i el cremaren ja que 
transmeten malalties. Indica que li han 
comentat que hi ha quatre o cinc pel 
terme, encara que únicament ha vist 
l'esmentat. 
 
 
Manuel Moreno matisa que efectivament 
de senglars no hi ha plaga, hi ha 
senglars que poden ocasionar un perill. I 
es ratifica que plaga de conills sí que hi 
ha. 
 
Beatriz Sánchez Botello respon que una 
ventrada de quatre o cinc conills no és 
una plaga; no obstant això, a ella tampoc 
li constava, per la qual cosa ho podria 
haver comunicat. 
 
Manuel Moreno respon que a ell li ho fan 
saber i li ho fa arribar, com la de 
mosquits i la de paneroles. 
 
Beatriz Sánchez Botello contesta que 
continuen informant constantment la 
ciutadania de les actuacions que es fan, 
com sap el ple, cosa que recentment 
també es va comunicar, l’empresa ha 
detectat que hi ha plaga tant de mosquits 
com de paneroles, i rates, per la qual 
cosa es realitzen els tractaments 
corresponents per a cada tipus 
d'espècie. No obstant això, cal comentar 
que tampoc no es pot fer amb més 
freqüència, i ha de ser cada cert temps 
en haver de canviar els tractaments i els 
productes que utilitzen perquè siguen 
efectius de nou. Per la qual cosa, 
s'informa als veïns que no es fan més 
vegades no perquè no hi haja diners o 
perquè siga una decisió política, la 
vertadera raó és perquè no és factible. 
 
 
 
Manuel Moreno comenta que als 
ciutadans que s'ha comunicat que 
pateixen la COVID-19, els desitja que C
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una pronta recuperación. Así como pedir 
a la población que tenga cuidado y tome 
las medidas de seguridad que indican las 
autoridades. Y para finalizar desearle a 
la gente buenas fiestas, que van a ser 
diferentes pero al fin y al cabo se 
celebrarán de otra forma. Serán días 
iguales para los vecinos para relajarse, 
para estar en familia y por tanto, 
desearles buenas fiestas. 
 
La Sra. Alcaldesa cede la palabra a D. 
Víctor Xercavins, que comienza 
hablando del último pleno en el que se 
aprobaron los presupuestos. Recuerda 
que Compromís por escrito propuso una 
serie de medidas de ayudas específicas 
para autónomos, así como el PP que 
también hablo sobre esto. Recuerda que 
D. Vicente en las replicas explícitamente 
manifestó su predisposición a hablar y 
hacer alguna cosa, y pregunta si se ha 
realizado alguna acción. 
 
Contesta D. Vicente Pérez, indicando 
que las ayudas detalladas se dijeron de 
actividades de autónomos que han 
tenido un cese de actividad, o cualquier 
autónomo que esté incorporado en un 
ERTE y haya solicitado las ayudas 
necesarias en cuanto a las necesidades 
básicas, así se las han concedido. 
Manifiesta que están hablando de que 
en tres meses han salido del 
Ayuntamiento 118.000€ para paliar en sí 
el cese de actividad. No se ha 
establecido ningún programa para 
fomentar, ya que no hay nada que 
fomentar, la única línea de ayudas es 
que cualquier persona que tuviera una 
actividad que se hubiera cesado por el 
estado de alarma o estuviera en una 
situación de ERTE, automáticamente en 
una declaración responsable, tenía una 
ayuda en cuanto a habitacional, gastos 
generales, de pobreza energética… El 
incremento ha sido más de un 150% 
comparado con el primer tercio de 2020. 
 
D. Víctor Xercavins, pregunta si son los 
que han tenido cese de actividad o que 
han cerrado el local, que no han podido 
tener el negocio abierto. 
 
D. Vicente Pérez, explica que durante el 
decreto de alarma se declaró un cese de 
actividad por aquellas actividades que no 

tinguen una ràpida recuperació. També, 
demana, a la població, que vaja amb 
compte i prenga les mesures de 
seguretat que indiquen les autoritats. I 
per a finalitzar, desitja bones festes a la 
gent, que seran diferents, però al cap i a 
la fi es faran d'una altra manera. Seran 
dies iguals per als veïns per a relaxar-se, 
per a estar en família i, per tant, desitjar-
los bones festes. 
 
L’alcaldessa cedeix la paraula a Víctor 
Xercavins, que comença parlant de 
l'últim ple en el qual es van aprovar els 
pressupostos. Recorda que Compromís 
va proposar, per escrit, una sèrie de 
mesures d'ajudes específiques per a 
autònoms, i que el PP també va parlar 
sobre això. Recorda que Vicente, en les 
repliques, explícitament va manifestar la 
seua predisposició a parlar i fer alguna 
cosa, i pregunta si s'ha realitzat alguna 
acció. 
 
Contesta Vicente Pérez i indica que les 
ajudes detallades són per a activitats 
d'autònoms que han tingut un cessament 
de l'activitat, o qualsevol autònom que 
estiga incorporat en un ERTE i que haja 
sol·licitat les ajudes necessàries quant a 
les necessitats bàsiques, així li les han 
concedides. Manifesta que en tres 
mesos  l'Ajuntament ha concedit 118.000 
€ per a pal·liar el cessament de l'activitat. 
No s'ha establit cap programa per a 
fomentar, ja que no hi ha res a fomentar, 
l'única línia d'ajudes que hi havia era que 
qualsevol persona que tinguera una 
activitat que s'haguera cessat per l'estat 
d'alarma o estiguera en una situació de 
ERTE, automàticament amb una 
declaració responsable, tenia una ajuda 
quant a habitacional, despeses generals, 
de pobresa energètica… L'increment ha 
sigut més d'un 150 % comparat amb el 
primer terç de 2020. 
 
 
 
Víctor Xercavins pregunta si són els que 
han tingut cessament d'activitat o que 
han tancat el local, que no han pogut 
tindre el negoci obert. 
 
Vicente Pérez, explica que durant el 
decret d'alarma es va declarar un 
cessament d'activitat per a aquelles C
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estuvieran consideradas como de 
primera necesidad. Por lo que hubo 
gente que solicitó estas ayudas, que han 
concedido los técnicos de servicios 
sociales, a quienes tenían derecho a 
tenerlas, para el pago de alquileres, 
pobreza energética, alimentación… 
 
De hecho como ya se dijo en el anterior 
pleno, la primera decisión que se tomó 
por este Equipo de Gobierno, fue 
suspender todos los pagos de las 
entidades que teníamos en concesión y 
otras actividades que tenían alquileres, 
incluso la situación de las terrazas que 
aún permanece. En definitiva, que la 
gente que ha venido, evidentemente se 
les ha considerado y por tanto se le ha 
dado la ayuda pertinente. 
 
D. Víctor Xercavins, pregunta por el 
coste, ya que se había hecho una 
licitación de un contrato menor, de la 
“Escola d’ Estiu”, indicando que ya saben 
que finalmente no se ha podido ofrecer 
dando una solución a padres y madres. 
 
Responde la Sra. Alcaldesa, indicando 
que es aproximadamente unos 9.500 
euros más IVA, ya que iba por tramos 
según el número de alumnado, hasta un 
máximo 180/190 alumnos que ofrecía 
anualmente, siendo un contrato menos 
que no superaba los 15.000 euros. 
 
D. Víctor Xercavins, contesta que por lo 
que hace al modelo, este año ha sido 
complicado y se ha hecho lo que se 
debía hacer, pero en lo referente a lo 
que hace el modelo, en futuras 
ediciones, y esperando que se de una 
situación normal, ¿se piensa volver a 
gestión directa? 
 
D. Agustín Muedra responde que se 
valorará. 
 
D. Víctor Xercavins, continua diciendo 
que ya que los precios para los padres 
han subido, que les parece correcto 
evidentemente pero esos 9000 euros 
que se lleva una empresa y que no se 
han repercutido, suponen un coste 
adicional para el Ayuntamiento, que se 
ofrecía anteriormente. Restando los 
monitores que pueda aportar la 
empresa… pero las empresas no 

activitats que no foren considerades com 
de primera necessitat. Per això, hi va 
haver gent que va sol·licitar aquestes 
ajudes, que han concedit els tècnics de 
Serveis Socials, als qui tenien dret a 
tindre-les, per al pagament de lloguers, 
pobresa energètica, alimentació… 
 
De fet, com ja es va dir en l'anterior ple, 
la primera decisió que va prendre aquest 
Equip de Govern va ser suspendre tots 
els pagaments de les entitats que teníem 
en concessió i altres activitats que tenien 
lloguers; fins i tot, la situació de les 
terrasses que encara roman. En 
definitiva, que la gent que ha vingut, 
evidentment se'ls ha considerat i, per 
tant, se’ls ha donat l'ajuda corresponent. 
 
 
Víctor Xercavins pregunta pel cost, ja 
que s'havia fet una licitació d'un 
contracte menor de l’Escola d’ Estiu i diu 
que ja saben que finalment no s'ha pogut 
oferir per donar una solució a pares i 
mares. 
 
Respon l’alcaldessa i destaca que són 
aproximadament uns 9.500 € més IVA, ja 
que anava per trams segons el nombre 
d'alumnat, fins a un màxim de 180 a 190 
alumnes que oferia anualment, i que era 
un contracte menys que no superava els 
15.000 €. 
 
Víctor Xercavins contesta que, pel que fa 
al model, enguany ha sigut complicat i 
s'ha fet el que s'havia de fer, però que 
quant al model, en futures edicions, 
espera que es done una situació normal, 
es pensa tornar a gestió directa? 
 
 
 
Agustín Muedra respon que es valorarà. 
 
 
Víctor Xercavins contínua dient que ja 
que els preus per als pares han pujat, 
que els sembla correcte i que és 
evidentment que aqueixos 9.000 € que 
s'emporta una empresa, i que no s'han 
repercutit, suposen un cost addicional 
per a l'Ajuntament, al que s'oferia 
anteriorment. Si es resten els monitors 
que aporte l'empresa… però les 
empreses no treballen gratuïtament i C
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trabajan gratuitamente y evidentemente 
van a ganar dinero. Ese precio de la 
externalización, en algún momento 
repercutiría en la ciudadanía, ya que por 
ejemplo en otros pueblos se opta por 
modelos de gestión indirecta y 
lógicamente los precios no son los que 
ofrecemos aquí en Museros. En Xirivella 
por ejemplo, lo que aquí pagamos por un 
mes, no vale ni una semana, o sea que 
no se ha tenido tiempo y lo asume el 
ayuntamiento a fondo perdido o si hemos 
de intentar no tener pérdidas se habrá 
de repercutir a los usuarios. 
 
D. Agustín Muedra responde que 
efectivamente el precio está fuera de 
mercado. 
 
La Sra. Alcaldesa responde que 
efectivamente el no sufrió el asunto de la 
coordinación en los últimos años que 
nadie la quería asumir, además añade 
que por norma general, los servicios 
públicos son todos deficitarios. 
 
D. Víctor Xercavins, contesta que nadie 
dice que fuera fácil, refiriéndose al 
modelo. 
 
D. Agustín Muedra responde que la línea 
es mejorar. Lo que ha ocurrido es la 
situación sobrevenida que hemos tenido 
este año, que ha hecho cambiar los 
planteamientos, pero la línea que se 
pretende trabajar es la de mejorar, si 
puede ser y creen que se ha conseguido 
este año, con la calidad del servicio. 
 
Evidentemente unas cosas comportan 
otras, y se ha mejorado muchísimo la 
actividad, por ejemplo “L’Escola d’Estiu”. 
Incluso, en lugar de ofrecerla solamente 
en julio, si la ofreciéramos también en 
junio y agosto intentaríamos encontrar 
un equilibrio entre la calidad del servicio 
que se da y el coste que tiene a las 
familias, siempre buscando que no sea 
un incremento grande, y en la medida de 
lo posible mejorar el servicio que se da. 
Indica, que respecto a otros años ha 
mejorado, intentándose siempre 
mejorarla, con un aumento de coste 
mínimo, y teniendo en cuenta que se ha 
contratado a muchos menos monitores. 
Se ha conseguido una “L’Escola d’Estiu” 
mejor organizada, con una programación 

evidentment guanyaran diners. Aquest 
preu de l'externalització, en algun 
moment repercutirà en la ciutadania, ja 
que per exemple en uns altres pobles 
s'opta per models de gestió indirecta i 
lògicament els preus no són els que 
oferim ací, a Museros. A Xirivella, per 
exemple, el que ací paguem per un mes, 
no val ni una setmana, és a dir, que no 
s'ha tingut temps i ho assumeix 
l'Ajuntament a fons perdut, o si hem 
d'intentar no tindre pèrdues, l'haurà de 
repercutir en els usuaris. 
 
 
Agustín Muedra respon que efectivament 
el preu està fora de mercat. 
 
 
L’alcaldessa comenta que efectivament 
ell no va patir l'assumpte de la 
coordinació en els últims anys i que 
ningú la volia assumir, a més afig que, 
per norma general, els serveis públics 
són tots deficitaris. 
 
Víctor Xercavins diu que ningú diu que 
fora fàcil, en referir-se al model. 
 
 
Agustín Muedra respon que la línia és 
millorar. El que ha ocorregut és la 
situació sobrevinguda que hem tingut 
enguany, que ha fet canviar els 
plantejaments, però la línia que es pretén 
treballar és la de millorar, si pot ser i 
creuen que s'ha aconseguit enguany 
amb la qualitat del servei. 
 
Evidentment, unes coses comporten 
unes altres, i s'ha millorat moltíssim 
l'activitat, per exemple l’Escola d’Estiu. 
Fins i tot, en lloc d'oferir-la solament per 
a juliol, si l'oferírem també per a juny i 
agost intentaríem trobar un equilibri entre 
la qualitat del servei que es dona i el cost 
que té en les famílies, sempre buscant 
que no siga un increment gran, i en la 
mesura que siga possible, millorar el 
servei que es dona. Indica, que pel que 
fa a uns altres anys ha millorat, s’ha 
intentat sempre millorar-la, amb un 
augment de cost mínim, i s’ha tingut en 
compte que s'han contractat molts 
menys monitors. Se ha aconseguit una 
l’Escola d’Estiu millor organitzada, amb 
una programació contrastada i amb C
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contrastada y con muchos años 
mejorando este tipo de reclamaciones. Y 
como ha manifestado la Sra. Alcaldesa 
colocar estas coordinaciones a estos 
trabajadores para estar en condiciones y 
garantías de poder llevarlo a cabo, ya 
que supone un sobreesfuerzo 
extraordinario. En definitiva hay que 
buscar el equilibrio y el esfuerzo con lo 
que se va a trabajar. 
 
D. Víctor Xercavins, contesta que no es 
sencillo, que las últimas veces se moría 
de éxito por los precios y el servicio que 
se ofrecía. No obstante, entiende las 
circunstancias de este año, pero que en 
condiciones normales el próximo año es 
que hubiera 170/180 cerca de los 200 
padres que hacen uso de este servicio y 
por tanto son más niños y hacen falta 
más monitores por tanto un incremento 
del cuerpo de la empresa. 
 
D. Agustín Muedra responde que este 
año el servicio cuando se lanzó, estaba 
previsto por un máximo de 190 niños y 
niñas, no como otros años, pero este 
año no se cubría, por lo que se ha 
trabajado con los números de años 
anteriores. Además en caso de llegar a 
este número, se habían establecido otras 
sedes como el IES de Museros, por lo 
que tampoco hubiera supuesto mayor 
gasto que la del contrato menor, que se 
ha quedado en 9.000 euros y podría 
haber subido a 15.000. Ya que hay una 
serie de ingresos de ese diferencial de 
alumnos. Estaba todo calibrado y 
pensado para que la diferencia 
económica de “L’Escola d’Estiu” que se 
ha llevado a término en otros años 
respecto a este, la diferencia no fuera 
significativa. 
 
Toma la palabra D. Víctor Xercavins, que 
le consta que la sensación ha sido 
buena y están contentos de que se haya 
podido ofrecer. No obstante, lo que les 
ha llamado la atención y más cuando 
Dña. Némesis va a hacer un plan de 
Igualdad, es que se haya repartido un 
detalle de final de curso que perpetua 
unos roles sexistas. Ya que se ha dado 
una capeta azul con unos perritos y un 
estuche azul a los niños y una carpetita 
rosita con el estuche rosa a las niñas. Se 
rompe absolutamente con la línea del 

molts anys millorant aquest tipus de 
reclamacions. I com ha manifestat 
l’alcaldessa col·locar aquestes 
coordinacions a aquests treballadors per 
a estar en condicions i garanties de 
portar-ho a terme, ja que suposa un 
sobreesforç extraordinari. En definitiva, 
cal buscar l'equilibri i l'esforç amb el que 
es treballarà. 
 
 
Víctor Xercavins contesta que no és 
senzill, que les últimes vegades no tenia 
èxit pels preus i el servei que s'oferia. No 
obstant això, entén les circumstàncies 
d'enguany, però que en condicions 
normals l'any vinent és que hi haguera 
de 170 a 180 prop dels 200 pares que 
fan ús d'aquest servei i, per tant, són 
més xiquets i xiquetes i fan falta més 
monitors i un increment del cos de 
l'empresa. 
 
Agustín Muedra respon que enguany el 
servei, quan es va llançar, estava previst 
per un màxim de 190 xiquets i xiquetes, 
no com uns altres anys, però enguany no 
es cobria, per la qual cosa s'ha treballat 
amb les quantitats d'anys anteriors. A 
més, si s’arriba a aquesta quantitat, 
s'havien establit altres seus com l'IES 
Museros, per la qual cosa tampoc no 
haguera suposat major despesa que la 
del contracte menor, que s'ha quedat en 
9.000 € i podria haver pujat a 15.000 €. 
Ja que hi ha una sèrie d'ingressos 
d'aquest diferencial d'alumnat. Estava tot 
calibrat i pensat perquè la diferència 
econòmica de l’Escola d’Estiu que s'ha 
portat a terme en altres anys no fora 
significativa. 
 
 
 
Pren la paraula Víctor Xercavins, i diu 
que li consta que la sensació ha sigut 
bona i estan contents que s'haja pogut 
oferir. No obstant això, el que els ha 
cridat l'atenció i encara més quan 
Némesis farà un pla d'igualtat, és que 
s'haja repartit un detall de final de curs 
que perpètua uns rols sexistes. Ja que 
s'ha donat una capeta blava amb uns 
gossets i un estoig blau als xiquets i una 
carpeteta roseta amb l'estoig rosa a les 
xiquetes. Es trenca absolutament amb la 
línia de l'Ajuntament que ja es va inciar C
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Ayuntamiento que se ha iniciado desde 
hace un tiempo, además la 
administración pública estas cosas 
debería mirarlas un poco. 
 
La Sra. Alcaldesa toma la palabra para 
responder que fue ayer pensado y hecho 
dado que la situación este año es la que 
es. Recuerda que mañana tal y como se 
ha hecho en los últimos años, era la 
fiesta acuática de la que veníamos 
disfrutando y no ha podido llevarse a 
término. Por lo tanto, se decidió darles 
un detalle. La intención era que fuera un 
detalle inclusivo y para todos igual, pero 
eran cantidades muy elevadas y lo que 
se pudo encontrar “de ayer para hoy” y 
darles ese detalle fue eso. Ya que 
estuvo toda la tarde, recorriendo el 
polígono de Manises, siendo imposible 
encontrar algo que fuera inclusivo para 
niños como para niñas en ese sentido. 
 
Toma la palabra D. Agustín Muedra, 
quien explica que la intención era repetir 
la actividad final que se ha hecho otros 
años con los toboganes acuáticos. Que 
las empresas aseguraban que se podía 
hacer, pues se cumplía con las medidas 
de seguridad y la normativa vigente, por 
lo que, cuando insistíamos en pedir los 
certificados, las que lo tenían el 
presupuesto era desorbitado. Por lo que 
pensamos que ya que los niños y niñas 
no tenían esta actividad de final de 
curso, poder hacer un detallito. 
 
 
Responde D. Víctor Xercavins, que 
indica que se podían haber repartido 
botellitas para el agua multicolores, ya 
que no va en la línea de la Regidoría y 
les ha llamado mucho la atención. 
 
En referente a “L’Escoleta”, pregunta si 
le avanzan cuales serán los protocolos y 
si habrá algún refuerzo en los grupos. 
 
D. Agustín Muedra, responde que de 
momento y a la espera de si aparecen 
más necesidades, para el primer 
trimestre, viendo como se establece en 
los presupuestos, tenemos un refuerzo 
de tres horas por la mañana en estas 
aulas de una persona. 
 
Responde D. Víctor Xercavins, que tanto 

des de fa un temps, a més 
l'Administració pública hauria de tindre 
aquestes coses en compte un poc més. 
 
 
L’alcaldessa pren la paraula per a 
respondre que ho decidiren ahir, i pensat 
i fet, atés que la situació d’enguany és la 
que és. Recorda que demà, com s'ha fet 
en els últims anys, seria la festa aquàtica 
de la qual es gaudia cada any i que no 
ha pogut portar  terme. Per tant, es va 
decidir donar-los un detall. La intenció 
era que fora un detall inclusiu i per a tots 
igual, però eren quantitats molt elevades 
i el que es va trobar, d'ahir per a avui, va 
ser aquest detall per a donar-los-el, i que 
durant tota la vesprada, va recórrer el 
polígon de Manises, i va ser impossible 
trobar un detall que fora inclusiu tant per 
a xiquets com per a xiquetes en aquest 
sentit. 
 
Pren la paraula Agustín Muedra, qui 
explica que la intenció era repetir 
l'activitat final que s'ha fet altres anys 
amb els tobogans aquàtics. Que les 
empreses asseguraven que es podia fer, 
perquè es complia amb les mesures de 
seguretat i la normativa vigent, per la 
qual cosa, quan insistíem a demanar els 
certificats, aquelles que el tenien 
presentaven un pressupost era 
desorbitat. Per la qual cosa vam pensar 
que ja que els xiquets i les xiquetes no 
tenien aquesta activitat de final de curs, 
es podia fer un detallet. 
 
Víctor Xercavins respon que es podien 
haver repartit ampolletes per a l'aigua 
multicolors, ja que no va en la línia de la 
Regidoria i que els ha cridat molt 
l'atenció. 
 
Quant a l’escoleta, pregunta que si 
l’avancen quins seran els protocols i si hi 
haurà algun reforç en els grups. 
 
Agustín Muedra respon que de moment 
i, tot esperant que apareguen més 
necesitats, per al primer trimestre, en 
veure com s'estableixen en els 
pressupostos, tenim un reforçament 
d’una persona tres hores al matí en 
aquestes aules. 
 
Víctor Xercavins contesta que tant en C
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en educación, como en lo referente a 
limpieza, mantenimiento… ya se ha 
resuelto en lo que afecta al 
Ayuntamiento, ya que hay todo un 
protocolo. Pues evidentemente esta es la 
preocupación del equipo, ya que en 
Consellería les consta que se ha hecho 
un gran esfuerzo con toda la inversión 
con profesorado, por lo que aquí supone 
que están en contacto y tienen 
constancia de qué llega a Museros. 
 
D. Agustín Muedra, responde que las 
ampliaciones de profesorado en 
Museros, no le constan que estén 
llegando. Como siempre, han dejado en 
este caso, por ejemplo a las escuelas 
infantiles municipales, que se han dejado 
fuera de todos estos procesos. 
 
D. Víctor Xercavins, pregunta al Regidor 
Municipal que ¿cómo ha afectado, si 
había refuerzos…?  
 
D. Agustín Muedra, le responde que por 
lo que hace a la escuela infantil, no. Y en 
referente a CEIP Blasco Ibañez tampoco 
tiene constancia de cómo ha afectado 
este aumento de profesorado y si les ha 
afectado, o si les ha tocado algún 
profesor o no. 
 
D. Víctor Xercavins comenta que la 
Conselleria ha lanzado la información de 
que han incorporado más de 4.200 
profesores, garantizándose que al 
menos uno se incorporara en todas las 
escuelas de primaria e infantil del Pais 
Valencià. 
 
D. Agustín Muedra, pregunta si es a 
partir del segundo ciclo. 
 
D. Víctor Xercavins, responde que en los 
CEIP’s, al menos tendrían un profesor 
más. Así en concreto, se solicitaron y 
tendrán 3 profesores más y 4 monitores 
más de comedor para los grupos. 22 en 
total, además de 15.000 euros para 
modificar las instalaciones y adecuarlas. 
Por si tienen esta información y si no la 
facilita. 
 
D. Vicente Pérez pregunta si es 
conocedor de ¿qué instalaciones se han 
modificado?. 
 

educació, com en neteja, manteniment… 
ja s'ha resolt allò que afecta a 
l'Ajuntament, ja que hi ha tot un protocol. 
Perquè evidentment, aquesta és la 
preocupació de l'Equip, ja que en 
Conselleria els consta que s'ha fet un 
gran esforç amb tota la inversió amb 
professorat, per la qual cosa s’hi suposa 
que estan en contacte i que tenen 
constància què arriba a Museros. 
 
 
Agustín Muedra respon que les 
ampliacions de professorat per a 
Museros, no li consten que arriben. Com 
sempre, han deixat les escoles infantils 
municipals fora d’aquests processos. 
 
 
 
Víctor Xercavins pregunta al regidor 
municipal que com ha afectat, si hi havia 
reforços…?  
 
Agustín Muedra li respon que pel que fa 
a l'escola infantil, no. I quant al CEIP 
Blasco Ibáñez tampoc no té constància 
de com ha afectat aquest augment de 
professorat i si els ha afectat, o si els ha 
tocat algun professor o no. 
 
 
Víctor Xercavins comenta que la 
Conselleria ha llançat la informació que 
han incorporat més de 4.200 professors, 
i ha garantit que almenys un 
s'incorporarà en totes les escoles de 
primària i infantil del País Valencià. 
 
 
Agustín Muedra pregunta si és a partir 
del segon cicle. 
 
Víctor Xercavins respon que en els 
CEIP, almenys tindrien un professor 
més. I en concret, es van sol·licitar i 
tindran 3 professors més i 4 monitors 
més de menjador per als grups. 22 en 
total, a més de 15.000 € per a modificar 
les instal·lacions i adequar-les. I si tenen 
aquesta informació i en cas contrari la 
facilitarà. 
 
Vicente Pérez pregunta si és coneixedor 
de quines instal·lacions s'han modificat? 
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D. Víctor Xercavins, responde que 
cuales en concreto no, que se ha dado 
un importe de 15.000 euros para que el 
centro modifique les instalaciones. 
 
D. Vicente Pérez pregunta si su fuente 
de información le ha dicho en qué se van 
a gastar los 15.000 euros. 
 
D. Víctor Xercavins, responde que no, 
que se han concedido y que será público 
en Consellería; 3 profesores, 4 monitores 
y que se han concedido 15.000 euros, 
pero en concepto exacto de a qué se 
han de aplicar, no lo sabe, pero que se 
van a aplicar para gastar. 
 
D. Vicente Pérez responde que entiende 
que será potestativo de la dirección y 
agradece que se anticipe esta 
información. 
 
D. Víctor Xercavins indica que supone 
que será para lo que marque Consellería 
para modificar, no para cualquier cosa, 
como poner asfalto en el patio, no. 
 
D. Vicente Pérez reitera su 
agradecimiento por la información 
aportada. 
 
D. Víctor Xercavins indica que va a ser 
público y supone que llegará por 
cualquier medio oficial. 
 
Por otra parte, pregunta cuando 
comienza la persona seleccionada como 
auxiliar de la Biblioteca. 
 
La Sra. Alcaldesa, responde que en 
septiembre, porque hubo una serie de 
renuncias de los primeros puestos a 
mitad de julio y estaba en las bases que 
durante el mes de agosto no se 
trabajaría. Por lo que la persona que 
está sustituyendo a la persona que 
trabaja allí no tuvo ningún inconveniente 
en terminar julio. Por lo que comenzará a 
uno de septiembre. 
 
D. Víctor Xercavins indica que de 
acuerdo. Por otra parte habla de que las 
fiestas están absolutamente 
suspendidas, que no hay previsto hacer 
otra actividad. 
 
Dirige su pregunta a D. Vicente Pérez, 

Víctor Xercavins respon que quines en 
concret no, que s'ha donat un import de 
15.000 € perquè el centre modifique les 
instal·lacions. 
 
Vicente Pérez pregunta si la seua font 
d'informació li ha dit en què es gastaran 
els 15.000 €. 
 
Víctor Xercavins diu que no, que s'han 
concedit i que serà públic en Conselleria; 
3 professors, 4 monitors i que s'han 
concedit 15.000 €, però en concepte de 
com s'han d'aplicar, no ho sap, però que 
s'aplicaran per a gastar. 
 
 
Vicente Pérez respon que entén que 
serà potestatiu de la direcció i agraeix 
que s'anticipe aquesta informació. 
 
 
Víctor Xercavins indica que suposa que 
serà per allò que marque Conselleria per 
a modificar, no per a qualsevol cosa, 
com posar asfalt al pati, no. 
 
Vicente Pérez reitera el seu agraïment 
per la informació aportada. 
 
 
Víctor Xercavins diu que serà públic i 
suposa que arribarà per qualsevol mitjà 
oficial. 
 
D'altra banda, pregunta quan comença la 
persona seleccionada com a auxiliar de 
la biblioteca. 
 
L’alcaldessa respon que pel setembre, 
perquè va haver-hi una sèrie de 
renúncies dels primers llocs a meitat de 
juliol i en les bases figurava que durant el 
mes d'agost no es treballaria. Per la qual 
cosa la persona que substitueix a la 
persona que hi treballa no va tindre cap 
inconvenient d’acabar pel juliol. Per 
aquest motiu, començarà l’1 de 
setembre. 
 
Víctor Xercavins indica que d'acord. 
D’altra banda, parla que les festes estan 
absolutament suspeses, i que no hi ha 
previst fer una altra activitat. 
 
 
Dirigeix la seua pregunta a Vicente C
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en relación a servicios sociales. 
 
A principio de marzo, una vecina en 
representación del las calles cercanas a 
un solar, presentó un segundo escrito 
para solicitar la solución al problema de 
polvo y tierra, en torno a dicho solar. 
Dicha petición, se contestó en el mes de 
marzo, que se optaba por con riego 
puntual. 
 
Indica que con todo este proceso, y 
pasado lo que ha pasado, lo que se le 
contestaba fue que la solución sería 
hacer riegos periódicos para que no se 
levantase polvo. 
 
D. Vicente Pérez responde que esa 
respuesta, fue un comentario voz en 
“Off” en la Junta de Gobierno, un error 
que salió por un registro de salida. El 
programa que se había previsto con los 
técnicos municipales a propuesta suya, 
era hacer unos riegos periódicos a ver se 
conseguía eliminar el polvo. Por lo que 
se hicieron tres pruebas, y 
evidentemente no se eliminaba, ya que 
duraba tres o cuatro horas. A raíz de 
eso, se ha iniciado el expediente para 
hacer el asfaltado de toda la zona del 
patio, que sube del orden de 25.000 
euros, pues está el expediente creado, a 
la espera de la fiscalización del 
interventor y que se haga la licitación, ya 
que es un contrato menor de obra, pero 
evidentemente, se licitará porque hay 
muy pocas empresas de calidad que 
puedan hacerlo. Se invitará al estímulo 
de Pavasal, Dexa… Ya que está previsto 
asfaltar este suelo público. 
 
D. Víctor Xercavins indica que por tanto 
el escrito de contestación no debería 
haber existido, pero existe. 
 
La Sra. Alcaldesa, comenta que de 
hecho, la semana pasada, la misma 
persona presentó un segundo escrito y la 
atendió personalmente diciéndole que se 
había iniciado el expediente para en los 
próximos meses asfaltarlo. Comentando 
que llevaba tanto tiempo que en unos 
cuatro o cinco meses, no tenía problema 
y lo daba por bueno. 
 
D. Víctor Xercavins matiza que el escrito 
era el tercero, ya que el primero es el 

Pérez, pel que fa als serveis socials. 
 
A principi de març, una veïna en 
representació dels carrers pròxims a un 
solar, va presentar un segon escrit per a 
sol·licitar la solució al problema de pols i 
terra, al voltant d'aquest solar. Aquesta 
petició va ser contestada pel mes de 
març, i deia que s'optava per un reg 
puntual. 
 
Indica que con tot aquest procés, i en 
passar el que ha passat, el que se li va 
contestar va ser que la solució seria fer 
regs periòdics perquè no s’alçara pols. 
 
 
Vicente Pérez respon que aqueixa 
resposta va ser un comentari de veu en 
off en la Junta de Govern, un error que 
va eixir per un registre d'eixida. El 
programa que s'havia previst amb els 
tècnics municipals, a proposta seua, era 
fer uns regs periòdics per veure si 
s’aconseguia eliminar la pols. Per això, 
es van fer tres proves i, evidentment, no 
s'eliminava, ja que durava tres o quatre 
hores. Arran d'això, s'ha iniciat 
l'expedient per a fer l'asfaltat de tota la 
zona del pati, que costa sobre 25.000 €. 
L'expedient ja està creat, falta la 
fiscalització de l'interventor i que es faça 
la licitació, ja que és un contracte menor 
d'obra, però evidentment, es licitarà 
perquè hi ha molt poques empreses de 
qualitat que ho facen. Es convidarà 
Pavasal, Dexa… Ja que està previst 
asfaltar aquest sòl públic. 
 
 
 
Víctor Xercavins indica que, per tant, 
l'escrit de contestació no hauria d'haver 
existit, però existeix. 
 
L’alcaldessa comenta que, de fet, la 
setmana passada, la mateixa persona va 
presentar un segon escrit i la va atendre 
personalment per dir-li que s'havia iniciat 
l'expedient perquè en els pròxims mesos 
per a asfaltar. I va comentar que portava 
tant de temps esperant que per quatre o 
cinc mesos, més no tenia problema i ho 
donava per bo. 
 
Víctor Xercavins matisa que l'escrit era el 
tercer, ja que el primer és el que va C
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que puso el año pasado con las firmas 
de los vecinos, y otro del 9 de marzo. 
 
Al hilo de este escrito, propone una 
petición, ya que nosotros como 
administración hay cosas que no se 
pueden hacer, ya que a los usuarios se 
las ha de contestar en la lengua en la 
que se dirigen a la administración. Y el 
escrito de esta persona estaba en 
valenciano y la contestación era en 
castellano, por lo que por favor, se pide 
ser un poco cuidadosos de cara a la 
ciudadanía. 
 
Por otra parte, algunos vecinos nos han 
comentado, volviendo a los animalitos, 
de plagas de conejos, algún jabalí… que 
en la zona de las barracas, y las 
palmeras, hay proliferación de cotorras. 
Que es una especie absolutamente 
invasora y no sabemos si está previsto 
hacer alguna cosa, en el caso de que se 
pueda hacer, porque en cuatro días no 
es que estén por esa zona, estarán en 
todas las partes del pueblo, y ahora 
donde más se detectan es en esa zona, 
ya que imagina que es el origen. 
 
 
La Sra. Alcaldesa, responde que lo 
desconocía y tampoco las ha visto por 
ahí, como a plaga. 
 
D. Tomás Piqueras, comenta que en la 
zona de las rotondas, hay muchas y por 
los olivos. 
 
D. Víctor Xercavins, indica que sí parece 
que hay, y que empiezan a extenderse. 
Consulta si se puede hacer algo para 
evitarlo, en ese caso que se mire. 
 
 
D. Vicente Pérez consulta si son 
perjudiciales. 
 
D. Víctor Xercavins, responde que sí, 
que las cotorras son una especie 
invasora. 
 
Toma la palabra Dña. Beatriz Sánchez, 
que confirma que son perjudiciales. Que 
evidentemente si hay cuatro no está 
justificado matarlas, hasta que no ha 
superado un tanto por ciento de la 
población, ya que no se puede ir contra 

posar l'any passat amb les firmes del 
veïnat, i un altre el del 9 de març. 
 
Pel que fa a aquest escrit, proposa una 
petició, perquè nosaltres com a 
administració hi ha coses que no es 
poden fer, ja que als usuaris cal 
contestar-los en la llengua en la qual es 
dirigeixen a l'administració. I l'escrit 
d'aquesta persona estava en valencià i la 
contestació era en castellà, per la qual 
cosa per favor es demana tindre un poc 
més de cura amb la ciutadania. 
 
 
D'altra banda, alguns veïns ens han 
comentat, tornant als animalets, plagues 
de conills, i d’algun senglar… d’altra 
banda, a la zona del carrer del carrer de 
les Barraques, i del passeig de les 
Palmeres, hi ha proliferació de cotorres. 
Aquestes són  una espècie absolutament 
invasora i no sabem si està previst fer 
alguna cosa, en el cas que es puga fer, 
perquè en quatre dies no és que 
estiguen per aqueixa zona, estaran en 
totes les parts del poble, i ara on més es 
detecten és en aqueixa zona, ja que 
imagina que és l'origen. 
 
L’alcaldessa respon que ho desconeixia i 
tampoc no les ha vistes per ací, com a 
plaga. 
 
Tomás Piqueras comenta que en la zona 
de les rotondes, n’hi ha moltes i també 
per les oliveres. 
 
Víctor Xercavins assenyala que sí que 
sembla que n’hi ha, i que comencen a 
estendre's. Consulta si es pot fer alguna 
cosa per a evitar-ho, i si és així, que 
s’estudie. 
 
Vicente Pérez consulta si són 
perjudicials. 
 
Víctor Xercavins respon que sí, que les 
cotorres són una espècie invasora. 
 
 
Pren la paraula Beatriz Sánchez, que 
confirma que són perjudicials. Que 
evidentment si hi ha quatre no està 
justificat matar-les, fins que no s’haja 
superat un poc el tant per cent de la 
població, ja que no es pot anar contra C
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ellas. No obstante tampoco tenía 
constancia de que habían. Y se siente 
sorprendida ya que la gente, en 
determinados asuntos no presenta un 
escrito por registro de entrada, para 
derivar y garantizar esa información, 
asegurándose que llega a quien 
corresponde. No obstante toma nota, 
para que llegue a la empresa de los 
jabalíes, del tema cotorras, ya que 
tenemos una microfauna. 
 
D. Manuel Moreno, matiza que somos un 
término municipal muy grande. 
 
Toma de nuevo la palabra D. Víctor 
Xercavins, después de ver la liquidación 
de los pliegos de bonificación por las 
placas de energía solar y fotovoltaica, 
comentada en el anterior pleno. Se 
reitera que es necesario informar a la 
ciudadanía que hay vigentes estas 
bonificaciones en estos conceptos, ya 
que nuestra intención es fomentarla. 
Para que sea efectivamente más fácil el 
acceso ya que si se hace una cosa, pero 
después no se observa un resultado, es 
como si no se hiciera. 
 
En la misma línea, y acabando, en 
febrero de 2018 se aprobó una moción 
para fomentar los vehículos no 
contaminantes que firmó todo el equipo 
de gobierno, en los que había una serie 
de puntos. Algunos estaban pendientes 
de la cooperativa, otros como la creación 
de algún punto de vehículos eléctricos, 
se cumplirían, como la planificación para 
cero emisiones. 
 
Hay que seguir en ese camino, y por lo 
tanto los felicitamos… pero en los dos 
primeros puntos, como eran modificar la 
ordenanza reguladora del impuesto de 
vehículos de tracción mecánica para 
modificar un tanto por ciento a los que 
tenían una certificación de DGT de cero 
emisiones y a los que tengan la etiqueta 
“ECO” que es tan sencillo como reflejarlo 
en la ordenanza para que esté en vigor 
el ejercicio fiscal siguiente, se insta a que 
se cumpla. 
 
La Sra. Alcaldesa, responde que lo tiene 
el departamento de intervención desde 
hace unos meses, ya que se dieron 
algunos casos que vinieron a solicitarlo. 

aquestes . No obstant això, tampoc no 
tenia constància que n’hi havia. I està 
sorpresa en comprovar que la gent, en 
determinats assumptes, no presenta un 
escrit per registre d'entrada, per a derivar 
i garantir aqueixa informació, i per 
assegurar-se que arriba a qui correspon. 
No obstant això, pren nota perquè arribe 
a l'empresa el tema dels senglars i el de 
les cotorres, ja que tenim una 
microfauna. 
 
Manuel Moreno matisa que som un 
terme municipal molt gran. 
 
Pren de nou la paraula Víctor Xercavins, 
després de veure la liquidació dels plecs 
de bonificació per les plaques d'energia 
solar i fotovoltaica, comentada en 
l'anterior ple. Es reitera que és necessari 
informar la ciutadania que aquestes 
bonificacions per aquests conceptes 
estan vigents, ja que la nostra intenció és 
fomentar-les. Perquè siga efectivament 
més fàcil l'accés, i si es fa alguna cosa, i 
després no s'observa un resultat, és com 
si no es fera. 
 
 
En la mateixa línia, i per acabar, pel 
febrer de 2018, es va aprovar una moció 
per a fomentar els vehicles no 
contaminants que va firmar tot l'Equip de 
Govern, en la qual hi havia una sèrie de 
punts. Alguns estaven pendents de la 
cooperativa, uns altres com la creació de 
un punt de vehicles elèctrics, es 
complirien, com la planificació per a zero 
emissions. 
 
Cal continuar en aquest camí, i per tant, 
els felicitem… però en els dos primers 
punts, com era la modificació en 
l'Ordenança reguladora de l'impost de 
vehicles de tracció mecànica d’un tant 
per cent a aquells que tinguen una 
certificació de DGT de zero emissions i 
als que tenen l'etiqueta ECO que és tan 
senzill com reflectir-ho en l'ordenança 
perquè estiga en vigor en l'exercici fiscal 
següent, s'insta que es complisca. 
 
 
L’alcaldessa, respon que ho té el 
Departament d'Intervenció des de fa uns 
mesos, ja que es van donar alguns 
casos de gent que vingué a sol·licitar-lo. C
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Para cuando se pueda, se incluirá en la 
ordenanza. 
 
D. Víctor Xercavins, continúa su 
exposición manifestando que el otro 
apartado era la modificación de la tasa 
de licencia de obras en un 50% para 
aquel que tenga que reformar el garaje 
para la instalación de baterías para los 
vehículos eléctricos. 
 
La Sra. Alcaldesa cede la palabra a D. 
Vicente Pérez, que indica que tiene 
apuntadas esas modificaciones para 
abrir nuevas vías para fomentar los 
vehículos e indica que la Sra. Alcaldesa 
y él, tienen concertada una reunión con 
la Secretaria autonómica y con la 
Directora general de industria per al 9 de 
septiembre, ya que se está 
estableciendo una operativa para 
constituir una comunidad energética.  
 
Esto son unos convenios donde las 
comercializadoras instalan placas 
solares por el pueblo, las instituciones 
públicas ceden parte de sus edificios 
para que las instalen y después hacen 
fomento de cara los vecinos para que 
también puedan ceder su espacio para 
instalaciones. En definitiva, supone que 
ellos asumen el coste de la inversión y 
es un retorno que al final lo que persigue 
como objetivo es que sea a coste cero. 
Este modelo, es pionero en Europa en la 
localidad de Crevillente. Por lo que 
estamos en esta línea. 
 
Además matiza que no ha contestado 
para justificar que no se han hecho las 
modificaciones sino que, si llegásemos 
en un punto, esta legislatura o la 
próxima, en constituirse comunidad, 
seriamos pioneros en la Comunidad 
Valenciana en tener red, de recoger 
energía e inyectarla a la red. 
 
D. Víctor Xercavins, felicita que tengan 
esa idea, ya que va en la línea de 
Compromís todo aquello que suponga 
avanzar. De todas formas, esto no entra 
en contradicción, ya que son cosas 
diferentes. 
 
D. Vicente Pérez, responde que la 
modificación no, pero que a lo mejor, es 
hacer las inversiones de una red que en 

Quan es puga, s'inclourà en l'ordenança. 
 
 
Víctor Xercavins continua la seua 
exposició i manifesta que l'altre apartat 
és la modificació de la taxa de la llicència 
d'obres en un 50 % per a aquell que haja 
de reformar el garatge per a la instal·lar 
bateries per als vehicles elèctrics. 
 
 
L’alcaldessa cedeix la paraula a Vicente 
Pérez, que indica que té apuntades 
aquestes modificacions per a obrir noves 
vies per a fomentar els vehicles i 
comenta que l’alcaldessa i ell tenen 
concertada una reunió amb la secretària 
autonòmica i amb la directora general 
d'Indústria per al 9 de setembre, ja que 
s'està establint una operativa per a 
constituir una comunitat energètica.  
 
 
Es tracta d’uns convenis en els quals les 
comercialitzadores instal·len plaques 
solars pel poble, les institucions 
públiques cedeixen part dels seus 
edificis perquè les instal·len i, després, 
fan foment entre el veïnat perquè també 
puguen cedir el seu espai per a 
instal·lacions. En definitiva, suposa que 
ells assumeixen el cost de la inversió i és 
una devolució que al final el que 
persegueix com a objectiu és que siga a 
cost zero. Aquest model és pioner a 
Europa i destaca la localitat de Crevillent; 
per tant, seguim en aquesta línia. 
 
A més a més, comenta que no ha 
contestat per a justificar perquè no s'han 
fet les modificacions, sinó que si 
arribàrem a un punt, en aquesta 
legislatura o en la pròxima, a constituir-
se com a comunitat, seríem pioners a la 
Comunitat Valenciana a tindre xarxa de 
recollir energia i injectar-la a la xarxa. 
 
Víctor Xercavins felicita que tinguen 
aquesta idea, ja que va en la línia de 
Compromís tot allò que supose avançar. 
No obstant això, no està en contradicció, 
ja que són coses diferents. 
 
 
Vicente Pérez respon que la modificació 
no, però que potser supose fer les 
inversions d'una xarxa que en un futur C
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un futuro podría ser gratuito para todos. 
 
D. Víctor Xercavins, matiza que es para 
modificar los vehículos de tracción 
mecánica, en el que por ejemplo un 
coche grande normal tiene un coste de 
142 euros, por lo que sí es un coche de 
cero emisiones, la reducción es del 80% 
y si es “ECO” un 50%, por lo que no 
tendría nada que ver con la energía 
solar, ni la eléctrica de casa. Y por lo que 
respecta a la tasa de licencia de obras, 
es para el que tenga el coche eléctrico, 
que se lo ha de cargar. 
 
D. Vicente Pérez, responde que su 
propuesta era esa, como la modificación 
de la tasa de la instalación fotovoltaica. 
 
 
D. Víctor Xercavins, aclara que se trata 
de otra moción que se presentó. 
 
 
D. Vicente Pérez, indica que es evidente, 
está para hacerse la modificación, pero 
la tasa de emisión, aún no. La 
modificación del ICIO que sea, cuando le 
presentan un proyecto de instalación al 
técnico, que la parte que corresponda de 
energética se modifique. 
 
D. Víctor Xercavins, manifiesta que 
mientras llega todo el proyecto, ya que 
sabemos que las cosas no van tan 
rápidas como se quisiera, hasta que 
llegue el proyecto energético y las 
empresas se hagan cargo y demás, 
mientras tanto no es incompatible el 
ICIO. Y si una persona el año que viene 
crea una instalación se puede deducir de 
eso. Ya que se puede tardar dos o tres 
años en tener esa comunidad y las 
personas pueden ir beneficiándose de 
eso, por adelantado. 
 
D. Vicente Pérez, responde que la 
modificación de la tasa del ICIO, están 
trabajando en ella, no es como el IBI que 
una vez modificado entra en el ejercicio 
siguiente. Esta si se aprueba en 
septiembre, una vez terminado el plazo 
de exposición entraría en vigor. Además 
no hay ninguna vivienda ahora que se 
esté construyendo en la que se haya 
planteado esta situación. 
 

podria ser gratuïta per a tots. 
 
Víctor Xercavins matisa que és per a 
modificar els vehicles de tracció 
mecànica, com  per exemple un cotxe 
gran normal té un cost de 142 €, per la 
qual cosa si és un cotxe de zero 
emissions la reducció és del 80 %, i si és 
ECO, és del 50 %, per la qual cosa no 
tindria res a veure amb l'energia solar, ni 
l'elèctrica de casa. I pel que fa a la taxa 
de llicència d'obres, és per tal que el que 
tinga cotxe elèctric, el puga carregar. 
 
 
Vicente Pérez respon que la seua 
proposta era aqueixa, i també, la 
modificació de la taxa de la instal·lació 
fotovoltaica. 
 
Víctor Xercavins explica que es tracta 
d'una altra moció que també es va 
presentar. 
 
Vicente Pérez diu que és evident, està 
per a fer-se la modificació, però la taxa 
d'emissió, encara no. La modificació de 
l’ICIO que siga, quan li presenten un 
projecte d'instal·lació al tècnic, que la 
part que corresponga d'energètica es 
modifique. 
 
Víctor Xercavins manifesta que mentre 
arriba tot el projecte, ja que sabem que 
les coses no van tan ràpides com es 
volguera, fins que arribe el projecte 
energètic i les empreses es facen càrrec, 
mentre no és incompatible l’ICIO. I si una 
persona l'any que ve crea una 
instal·lació, s’ho pot deduir. Ja que es 
pot tardar dos o tres anys a tindre 
aqueixa comunitat i les persones poden 
beneficiar-se’n, anticipadament. 
 
 
 
Vicente Pérez respon pel que fa a la 
modificació de la taxa de l’ICIO, s’hi 
treball, no és com l'IBI que una vegada 
modificat entra en l'exercici següent. 
Aquesta, si s'aprova pel setembre, una 
vegada acabat el termini d'exposició 
entraria en vigor. A més, ara no hi ha cap 
habitatge que estiga en construcció i en 
el qual s’haja plantejat aquesta situació. 
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D. Víctor Xercavins, comenta que la 
administración puede ir por delante y lo 
tenga previsto, es perfecto. 
 
Por otro lado, pregunta sobre la actividad 
del Fórum vecinal. 
 
D. Vicente Pérez, contesta que se han 
hecho reuniones telemáticas durante el 
confinamiento, fuera del mismo 3 
sesiones en el Centro de día y ayer 
mismo pasaron el informe final que 
posiblemente la próxima semana esté 
publicado. 
 
Además se ha trabajado en el tema de la 
movilidad. El informe que emite el Fórum 
es de las propuestas que ellos lleven 
adelante. 
 
D. Víctor Xercavins, por último pregunta 
por el Plan General de Ordenación 
Urbana, si con todo esto, se ha podido 
avanzar en alguna cosa, a pesar de 
estar confinados. 
 
D. Vicente Pérez, responde que hasta 
ahora ha habido dos informes sobre el 
tema de carreteras. El redactor sí que 
fue contestando, por lo que está 
pendiente de una reunión con él para 
antes de que se marche el interventor de 
vacaciones sobre el tema de la 
planificación de la plusvalía que 
generaría la recalificación. Porque eso sí 
afecta indirectamente al resultado del 
presupuesto en la liquidación del 2021. 
Salvo esto, continua igual. 
 
D. Víctor Xercavins, para finalizar quiere 
desearle a la gente afectada de la 
COVID –19, especialmente a los 
muserencs y muserenques, que se 
mejoren, que tengan todos mucho 
conocimiento porque esto va un poco 
para largo. Y en la medida que sea 
posible, pasen unas buenas fiestas 
aunque van a ser un poco extrañas. A 
ver si en el 2021 ya son como 
corresponden. 
 
La Sra. Alcaldesa cede la palabra a D. 
Tomás Piqueras, que comienza su 
discurso preguntando por las 
abrazaderas de las palmeras para evitar 
la subida de roedores, si se van a 
instalar a todas las palmeras. 

Víctor Xercavins comenta que 
l'Administració pot anar per davant i que 
ho tinga previst, és perfecte. 
 
D'altra banda, pregunta sobre l'activitat 
del Fòrum Veïnal. 
 
Vicente Pérez contesta que s'han fet 
reunions telemàtiques durant el 
confinament, i tres sessions en el Centre 
Social de Dia, i que, ahir mateix, van 
passar l'informe final i possiblement la 
setmana vinent estarà publicat. 
 
 
A més, s'ha treballat en el tema de la 
mobilitat. L’informe que emet el Fòrum 
és sobre les propostes que ells porten 
endavant. 
 
Víctor Xercavins, finalment, pregunta pel 
Pla general d'ordenació urbana, i si amb 
tot això, s'ha pogut avançar en alguna 
cosa, malgrat estar confinats. 
 
 
Vicente Pérez respon que fins ara hi ha 
hagut dos informes sobre el tema de 
carreteres. El redactor sí que va 
contestar, és per aquest motiu que està 
pendent d'una reunió amb ell per a 
abans que se’n vaja l'interventor de 
vacances sobre el tema de la planificació 
de la plusvàlua que generaria la 
requalificació. Perquè això sí afecta 
indirectament el resultat del pressupost 
en la liquidació de 2021. Excepte això, 
contínua igual. 
 
Víctor Xercavins, per a finalitzar, vol 
desitjar-li, a la gent afectada de la 
COVID –19, especialment als muserencs 
i muserenques, que es milloren, i que 
tinguen tots molt de coneixement perquè 
això va un poc per a llarg. I en la mesura 
que siga possible, passen unes bones 
festes encara que seran una poc 
estranyes. A veure, si en l’any  2021 ja 
són com corresponen. 
 
 
L’alcaldessa cedeix la paraula a Tomás 
Piqueras que comença el seu discurs 
preguntant per les abraçadores de les 
palmeres per a evitar la pujada de 
rosegadors, i si s'instal·laran en totes les 
palmeres. C
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Toma la palabra Dña. Beatriz Sánchez, 
que indica que por lo pronto ya se han 
colocado 25 en diferentes parques, 
zonas verdes de Museros y también por 
el núcleo urbano, que están próximos a 
la huerta y donde se detecta una 
incidencia de roedores. Se ha hecho un 
modelo de prueba piloto para que 
quedara constancia de que funcionaba 
bien antes de ampliarlo a otras zonas, ya 
que evidentemente no es barato. Y la 
idea que se tiene ahora, puesto que sí 
se ha comprobado que funciona ya que 
los roedores ya no llegan a la copa de 
las propias palmeras, la idea es 
ampliarlo a todo el paseo de las 
palmeras, donde hay contabilizadas 42 y 
se ha hecho la prueba en estas 25, en 
diferentes enclaves, con idea de 
ampliación al sector de la Avenida de las 
palmeras. 
 
D. Tomás Piqueras, pregunta si en Avda. 
de la Cruz también. 
 
Dña. Beatriz Sánchez, responde que 
será en la siguiente fase, ya que la idea 
es colocar los anillos en todas las 
palmeras del municipio. Ya que para que 
sea efectivo no deben colocarse en una 
palmera si en otra no, porque al estar 
estas próximas, saltan de una copa a 
otra. Por lo que la idea es evitar que en 
última instancia desde la propia altura de 
la copa de la palmera, puedan acceder a 
viviendas, saltando a cualquier terraza. 
 
Vuelve a tomar la palabra D. Tomás 
Piqueras, que indica que desde los 
últimos meses llevamos cuatro o cinco 
médicos y creían que se iba a quedar el 
último pero, se ha jubilado y hay otra 
persona. Pregunta si hay alguna manera 
de que se quede algún médico fijo. 
 
La Sra. Alcaldesa responde que el centro 
de salud no es competencia municipal, al 
igual que se puede decidir que se quede 
un profesor. Como cualquier funcionario, 
va por puntos y se pueden ir moviéndose 
cuando salen las plazas. 
 
Por otra parte D. Tomás Piqueras, desea 
una pronta recuperación a las personas 
afectadas por COVID-19, y pregunta si 
se pudiera hacer una campaña de 

 
Pren la paraula Beatriz Sánchez, que 
indica que ja fa temps que se’n 
col·locaren 25 en diferents parcs, zones 
verdes de Museros i, també, pel nucli 
urbà, que estan pròxims a l'horta i on es 
detecta una incidència de rosegadors. 
S'ha fet un model de prova pilot perquè 
quedara constància que funcionava bé 
abans d'ampliar-lo a unes altres zones, 
puix és evidentment que no és barat. I la 
idea que es té ara, perquè sí s'ha 
comprovat que funciona, ja que els 
rosegadors ja no arriben a la copa de les 
palmeres, la idea és ampliar-lo a tot el 
passeig de les palmeres, on n’hi ha 
comptabilitzades 42 i s'ha fet la prova en 
aquestes 25, en diferents enclavaments, 
amb idea d'ampliació al sector del 
passeig de les palmeres. 
 
 
 
Tomás Piqueras, pregunta si a 
l’avinguda de la Creu també. 
 
Beatriz Sánchez respon que serà en la 
següent fase, ja que la idea és col·locar 
els anells en totes les palmeres del 
municipi, perquè siga efectiu no han de 
col·locar-se en una palmera si en una 
altra no, ja que si estan pròximes salten 
d'una copa a una altra. Per tant, la idea 
és evitar que en última instància des de 
la copa de la palmera, no accedisquen 
als habitatges, i que salten a les 
terrassa. 
 
Torna a prendre la paraula Tomás 
Piqueras que comenta que des dels 
últims mesos portem quatre o cinc 
metges i que creien que s’hi quedaria 
l'últim, però s'ha jubilat i hi ha una altra 
persona. Pregunta si hi ha alguna 
manera que s’hi quede algun metge fix. 
 
L’alcaldessa respon que el Centre de 
Salut no és competència municipal, igual 
que no es pot decidir que es quede un 
professor. Com qualsevol funcionari, va 
per punts i poden moure’s quan ixen les 
places. 
 
D'altra banda, Tomás Piqueras, desitja 
una ràpida recuperació a les persones 
afectades per COVID-19, i pregunta si es 
poguera fer una campanya de C
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concienciación para que no se tratara a 
personas que puedan ser afectadas de 
esta enfermedad como “apestados” 
porque es contraproducente, pues hay 
personas que incluso lo ocultan, al oír 
comentarios. 
 
Le da respuesta la Sra. Alcaldesa que 
indica que la educación, el civismo, el 
saber estar de las personas, va un poco 
con la situación. 
 
D. Tomás Piqueras matiza que es una 
enfermedad que en cualquier momento, 
en cualquier sitio y en cualquier 
circunstancia se puede contraer. 
 
La Sra. Alcaldesa indica que el otro día, 
querían saber la ruta de la familia que 
había sufrido el brote. Y es que hay 
comentarios totalmente desafortunados 
ya que hay unos rastreadores que se 
encargan de hacer el seguimiento, por lo 
que cómo vamos a hacer una ruta a nivel 
municipal si ni siquiera sabemos quiénes 
son porque la Ley de protección de 
datos, evidentemente les ampara. 
 
En este caso, el Ayuntamiento en ese 
momento como ya se dijo, que fue todo 
súper rápido, al ser un brote de cuatro 
miembros de la misma familia. Sanidad 
pública sí que llama y e informa, pero el 
resto de positivos que han salido en 
presa que han ido actualizando, Sanidad 
pública lo lanza pero al Ayuntamiento no 
habían informado hasta el momento 
sobre este caso puntual. 
 
Evidentemente cuando informan, ellos ya 
han hecho toda la trazabilidad, y han 
informado, se han comunicado y han 
tomado todas las medidas oportunas y 
necesarias. 
 
Lo que debemos hacer es hacer caso de 
las instrucciones que nos han dado las 
autoridades sanitarias; mascarilla, 
distanciamiento, lavarse mucho las 
manos… y veremos cómo va avanzando 
todo. 
 
Tomás Piqueras pregunta si en todo este 
tiempo desde que comenzó este tema 
del COVID-19, ¿se ha hecho en Museros 
algún tipo de test masivo a grupos de 
riesgo? 

conscienciació perquè no es tractara a 
persones que puguen ser afectades 
d'aquesta malaltia com a empestats, 
perquè és contraproduent, ja que hi ha 
persones que, fins i tot, ho oculten, en 
sentir determinats comentaris. 
 
Li dona resposta l’alcaldessa que indica 
que l'educació, el civisme, el saber estar 
de les persones, va un poc amb la 
situació. 
 
Tomás Piqueras diu que és una malaltia 
que en qualsevol moment, en qualsevol 
lloc i en qualsevol circumstància es pot 
contraure. 
 
L’alcaldessa indica que, l'altre dia, volien 
saber la ruta de la família que havia patit 
el brot. I és que hi ha comentaris 
totalment desafortunats ja que hi ha uns 
rastrejadors que s'encarreguen de fer el 
seguiment, per la qual cosa com farem 
una ruta a nivell municipal si ni tan sols 
sabem qui són perquè la Llei de 
protecció de dades  evidentment els 
empara. 
 
En aquest cas, l'Ajuntament en aqueix 
moment, com ja es va dir, va ser tot molt 
ràpid, en ser un brot de quatre membres 
de la mateixa família. Sanitat pública sí 
que li telefona i informa, però la resta de 
positius que han eixit en premsa que han  
actualitzat, Sanitat pública ho llança però 
a l'Ajuntament no l’havien informat fins 
ara  sobre aquest cas puntual. 
 
 
Evidentment, quan informen, ells ja han 
fet tota la traçabilitat, i han informat, 
s'han comunicat i han pres totes les 
mesures adients i necessàries. 
 
 
El que hem de fer és fer cas de les 
instruccions que ens han donat les 
autoritats sanitàries; mascareta, 
distanciament, llavar-se molt les mans… 
i veurem com avança tot. 
 
 
Tomás Piqueras pregunta si en tot 
aquest temps des que va començar 
aquest tema de la COVID-19, s'ha fet 
algun tipus de test massiu a grups de 
risc a Museros? C
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La Sra. Alcaldesa, pregunta si se refiere 
a personal del Ayuntamiento. 
 
D. Tomás Piqueras indica que a personal 
del Ayuntamiento o a todo tipo o grupos 
de riesgo como gente mayor. 
 
La Sra. Alcaldesa, responde que eso lo 
gestiona el Centro de salud y ahora al 
mínimo riesgo o duda se está 
practicando a todo el mundo, pero así en 
volumen no. 
 
D. Tomás Piqueras indica que hay un 
punto caliente en Museros, refiriéndose a 
tráfico, en la rotonda del “Xandala” a 
“Family Cash” parece una autopista por 
la velocidad e incluso ha habido varios 
intentos de agresión a gente que sale del 
“Family Cash” en dirección contraria. 
Pregunta si hay alguna medida de 
cambiar eso. 
 
D. Vicente Pérez responde que el Jefe 
de policía, contactó hace tiempo la 
dirección del “Family Cash” al ser 
propiedad de ellos la zona donde se 
estaciona, se aconsejó que se accediera 
por la parte trasera. Si luego la gente 
incumple las normas de circulación.  
 
Además se hizo una señalización 
pintada en el suelo para el acceso que 
se sigue incumpliendo. Incluso se 
planteó hacer allí una rotonda, pero 
llenar Museros de rotondas para que la 
gente circule con sentido común. Al 
respecto de “Xandala” no ha tenido 
constancia, no sabe si la Sra. Alcaldesa 
tendrá. 
 
La Sra. Alcaldesa indica que eso son las 
diferentes zonas que hay en el 
municipio. 
 
D. Tomás Piqueras pregunta si se puede 
poner algún paso de peatones más, 
incluso no hay ni siquiera una placa de 
reducción de velocidad. Y por último 
preguntar a quien pertenecen los pasos 
de peatones que están entre Garpeñ y 
Massamagrell. 
 
La Sra. Alcaldesa responde que no son 
competencia municipal, al igual que la 
rotonda que se encuentra en Museros y 

 
L’alcaldessa pregunta si es refereix a 
personal de l'Ajuntament. 
 
Tomás Piqueras indica que a personal 
de l'Ajuntament o a tot tipus o grups de 
risc com la gent gran. 
 
L’alcaldessa respon que això ho gestiona 
el Centre de Salut i ara al mínim risc o 
dubte es practica a tothom, però així en 
volum no. 
 
 
Tomás Piqueras indica que hi ha un punt 
calent a Museros, en referir-se a trànsit, 
en la rotonda del Xandala a Family Cash 
ja que sembla una autopista per la 
velocitat i, fins i tot, hi ha hagut diversos 
intents d'agressió a gent que ix del 
Family Cash en direcció contrària. 
Pregunta si hi ha alguna mesura de 
canviar això. 
 
Vicente Pérez respon que el cap de 
policia va contactar, fa temps, a la 
direcció del Family Cash en ser propietat 
d'aquests la zona on s'estaciona, es va 
aconsellar que s'accedira per la part 
posterior. Si després la gent incompleix 
les normes de circulació.  
 
A més a més, es va fer una senyalització 
pintada en el sòl per a l'accés que es 
continua incomplint. Fins i tot es va 
plantejar fer allí una rotonda, però omplir 
Museros de rotondes perquè la gent 
circule amb sentit comú. Sobre el 
Xandala no ha tingut constància, no sap 
si l’alcaldessa en tindrà. 
 
 
L’alcaldessa indica que això són les 
diferents zones que hi ha al municipi. 
 
 
Tomás Piqueras pregunta si es pot posar 
algun pas de vianants més, i que fins i tot 
no hi ha ni tan sols una placa de 
reducció de velocitat. I finalment, 
pregunta a qui pertanyen els passos de 
vianants que estan entre Garpeñ i 
Massamagrell. 
 
L’alcaldessa respon que no són 
competència municipal, igual que la 
rotonda que es troba a Museros i no és C
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no es competencia. Ni el mantenimiento 
ni la iluminación, que lo gestiona la 
Conselleria de carreteras. 
 
D. Tomás Piqueras, indica que se solicite 
a la Conselleria.  
 
Y por ultimo sabe que no se celebran las 
fiestas pero que si va a salir un libro 
informativo y quiere saber para cuándo. 
 
La Sra. Alcaldesa responde que se han 
recibido hoy, por lo que se publicitará 
mañana, ya que a pesar de que no 
hubiera fiestas, dar la oportunidad a 
todos los grupos políticos que 
conformamos el ayuntamiento y a los 
festeros y festeras que 
desgraciadamente este año no han 
podido llevar a cabo la festividad . Han 
aprovechado para hacer una guía 
comercial de todos los comercios locales 
del municipio y a partir del lunes se 
podrá pasar a recoger uno por vivienda y 
luego en los comercios locales se pondrá 
un código QR además de que estará en 
la pagina, Facebook, Whatsapp… donde 
las personas con el móvil lo podrán 
descargar en cualquier momento. 
 
D. Tomás Piqueras, indica que cómo las 
demás preguntas ya se han contestado, 
finaliza felicitando dentro de lo que cabe 
las fiestas y a ver si el próximo año, se 
pueden celebrar. 
 
La Sra. Alcaldesa indica que por parte de 
la ciudadanía no ha llegado nada al 
correo electrónico habilitado para realizar 
preguntas al plenario. 
 
Por lo que, conforme han comentado los 
compañeros, desear unas buenas fiestas 
dentro de la poca programación religiosa 
que hay. Desear las mejores intenciones 
a las personas que han sido contagiadas 
positivamente por el COVID-19, pedir 
precaución a la ciudadanía, que por 
favor se cumplan las medidas 
establecidas como ya se ha comentado 
a lo largo del plenario. De momento el 
virus continúa entre nosotros, es 
inevitable la situación y que pasen muy 
buen mes de agosto a todas y todos. 
Muchas gracias. 
 
Y no habiendo más asuntos que tratar, 

competència ni el manteniment ni la 
il·luminació, que ho gestiona la 
Conselleria de Carreteres. 
 
Tomás Piqueras indica que se sol·licite a 
la Conselleria.  
 
I per últim, sap que no se celebren les 
festes però que sí que eixirà un llibre 
informatiu i vol saber per a quan. 
 
L’alcaldessa respon que s'han rebut 
avui, per la qual cosa es publicitarà 
demà, ja que a pesar que no hi haurà 
festes, vol donar l'oportunitat a tots els 
grups polítics que conformem 
l'Ajuntament i als festers i festeres que 
desgraciadament enguany no han pogut 
portar a terme la festivitat. Han aprofitat 
per a fer una guia comercial de tots els 
comerços locals del municipi i a partir del 
dilluns es podrà passar a recollir un per 
habitatge i després en els comerços 
locals es posarà un codi QR a més que 
estarà al web, Facebook, Whatsapp… on 
les persones amb el mòbil el podran 
descarregar en qualsevol moment. 
 
 
 
Tomás Piqueras indica que, como les 
altres preguntes ja s'han contestat, 
finalitza i felicita, dins del que cap, les 
festes i a veure si l'any vinent, es poden 
celebrar. 
 
L’alcaldessa assenyala que per part la 
ciutadania no ha arribat res al correu 
electrònic habilitat per a realitzar 
preguntes al plenari. 
 
Per tant, d’acord amb el que han 
comentat els companys, volem desitjar 
unes bones festes dins de la poca 
programació religiosa que hi ha, desitjar 
les millors intencions a les persones que 
han sigut contagiades positivament per 
la COVID-19, i demanar precaució a la 
ciutadania, que per favor es complisquen 
les mesures establides com ja s'ha 
comentat al llarg del plenari. De moment, 
el virus continua entre nosaltres, és 
inevitable la situació i que volem que 
passen molt bon mes d'agost a totes i 
tots. Moltes gràcies. 
 
En no haver-hi més temes a tractar, C
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se levantó la sesión, todo lo cual yo, 
como secretaria, certifico y firmo, junto 
con la alcaldesa. 
 
 
En Museros, con fecha al margen 
DOCUMENTO FIRMADO 
ELECTRÓNICAMENTE 
 

l’alcaldessa alça la sessió, i jo, com a 
secretària, estenc i certifique aquesta acta.

 
 
 
Museros, amb data al marge 
Document firmat electrònicament 
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